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Ünnepélyesen adták át a Dömötör Zoltán 
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Szijjártó Péter külgazdasági és külügyminiszter indította útjára 
az első vízilabda mérkőzést az új uszodában
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A tíz egyéni körzetben győztes ön-
kormányzati képviselő mellett 

négy fő a kompenzációs listán elért 
eredménnyel jutott mandátumhoz. Az 
új képviselő-testület 15. tagja Dióssi 
Csaba polgármester, aki az általa veze-
tett szövetség jelöltjeinek eredményes 
választási szereplésének köszönhe-
tően ismét kétharmados felhatalma-
zással vezetheti az önkormányzatot.

A választási bizottság elnöke el-
mondta, hogy kifejezetten nagy volt 
a jelöltek száma, akik között több 
független jelölt is volt, példaként ki-
emelte a sokadik önkormányzati 
ciklusát elkezdő Hircz Tamás ered-
ményességét.  

Dunakeszin öt nemzetiségi önkor-
mányzat jött létre: a bolgár, a lengyel, 
a német, a roma és az ukrán nemze-
tiségek választottak képviselőket.

Dr. Pál Lajos tényként rögzítette, 
hogy nagyon nyugodt légkörben zajlott 
a választási kampány. Noha a választá-
si bizottság száznál is több határoza-
tot hozott, ám ezek többsége a válasz-
tási eljárási problémákat sérelmezte, 
de érdemben nem érintették a válasz-
tás tisztaságát. Köszönetet mondott a 
választási bizottság tagjainak, a jegyző 
asszony által irányított választási iro-
da munkatársainak és a szavazatszám-
láló bizottságokban tevékenykedők 
szakszerű és színvonalas munkájáért.

Dr. Pál Lajos befejezésül gratulált 
a megválasztott polgármesternek és 
a képviselő-testület tagjainak, akik-
nek eredményes, a város valameny-
nyi lakója érdekében végzett jó mun-
kát kívánt.

Dióssi Csaba 
polgármesterként a 

negyedik önkormányzati 
ciklusát kezdi

Polgármesterként a negyedik ön-
kormányzati ciklusát elkezdő Dióssi 
Csaba – miután letette az esküt – ar-
ról beszélt, hogy a választópolgárok-
tól kapott óriási bizalomnak a jö-
vőben elvégzendő munkájával kell 
megfelelnie. A választópolgárok át-
adták a döntés lehetőségét és fele-
lősségét a polgármesternek és a kép-
viselő-testület tagjainak, ami óri-
ási megtiszteltetés és felelősség 
mindannyiuk számára.

Felidézte a 2010-ben megalakult 
képviselő-testület által elfogadott 
együttműködési megállapodást, 
amely garanciája volt – pártállástól 
függetlenül – a város érdekében vég-

Letette az esküt az új képviselő-
testület és a polgármester

A 2024. június 9-én megválasztott új önkormányzati képviselő-testület 
október 3-án tartott alakuló ülésén dr. Pál Lajos, a helyi választási 
bizottság elnöke tájékoztatójában bejelentette, hogy Dunakeszin 
33.249 szavazásra jogosult állampolgár él, akik közül 20.304 
választópolgár részt is vett a szavazáson, a részvételi arány meghaladta 
a 61 százalékot. A polgármester-választáson öt jelölt indult, akik közül 
Dióssi Csaba kapta a legtöbb szavazatot, aki a választáson megjelent 
választópolgárok 59,56 %-nak, 11. 749 főnek a voksát nyerte el.
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zett eredményes és sikeres munká-
nak. Bizakodva beszélt a jövőről, hi-
szen az akkori képviselő-testületből 
öten ma is tagjai a testületnek, akik-
kel együtt a 2019-től működő önkor-
mányzatnak a ma megalakult kép-
viselő-testületben tízen kaptak bi-
zalmat a választópolgároktól, ami jó 
esélyt kínál arra, hogy továbbra sike-
res és eredményes, a lakosság érde-
keit szem előtt tartva végezhesse te-
vékenységét az önkormányzat.

– Azt kívánom minden megvá-
lasztott képviselőtársamnak, hogy a 
következő ciklusban is olyan mun-
kát tudjunk önökkel és a lakosság-
gal együttműködve végezni, hogy az 
önkormányzati ciklus végén ugyan-
ilyen jó hangulatban állhassunk 
a következő választás előtt, hogy 
azt mondhassuk, mi a magunk ré-
széről mindent megtettünk. Eh-
hez az alkotó munkához kívánok 
mindenkinek sok sikert, jó egész-
séget – zárta beszédét Dióssi Csa-
ba, Dunakeszi régi-új polgármestere.

Két alpolgármestert és öt 
tanácsnokot választott a 

képviselő-testület
A József Attila Művelődési Köz-

pontban rendezett ünnepélyes ala-
kuló ülésen a képviselők és a polgár-
mester eskütétele után Dióssi Csaba 
polgármester javaslatára titkos sza-
vazással megválasztották az önkor-
mányzat két alpolgármesterét.

Sipos Dávid főállású alpolgármes-
ter, a polgármester általános helyet-
tese 12 igen, és 3 tartózkodó szava-
zattal elnyerte a képviselő-testület 
támogatását.

Nyíri Márton környezetvédelmi 
ügyekért felelős társadalmi megbíza-
tású alpolgármester – megtartja ta-
nári főállását – 12 igen, 3 tartózkodó 
szavazattal elnyerte a képviselő-tes-
tület támogatását.  

A két alpolgármester Nagyné dr. 
Spiegelhalter Renáta jegyző előtt tet-
te le az esküt, majd ezt követően – 
számos napirendi pontban hozott 
szavazás után – megválasztották a 
pénzügyi és jogi bizottságot, mely-
nek elnöke Bilinszky Ferenc, tagjai: 
Hircz Tamás, Juhász Ádám, Juhos 
Márton, Pethő Krisztián.

Csoma Attila kapta meg a Gon-
doskodunk az idősekről tanácsnoki 
megbízatást, Seltenreich József csa-
ládügyi tanácsnok lett, Szabó József 
egyházügyi tanácsnok, Benkő Ta-
más a sport és ifjúságvédelmi ta-
nácsnoki feladatok ellátására kapott 
megbízást, Cseresznyés Csilla egész-
ségügyi tanácsnokként tevékenyke-
dik.

A képviselő-testület létrehoz-
ta a külkapcsolatokért felelős ön-
kormányzati biztos státuszt, melyet 
Kárpáti Zoltán tölt be.

A képviselő-testület ünnepélyes 
alakuló ülése után – melyet a Him-
nusz és a Szózat közös eléneklése, 
valamint Babják Annamária szín-
művésznő Radnóti Miklós Nem tud-
hatom című versének gyögyörűen 
hangzó szavalata foglalt keretbe – 
a képviselők, a polgármesteri hiva-
tal vezető munkatársai, az intézmé-
nyek képviselői, a meghívott vendé-
gek együtt koccintottak Dunakeszi 
további fejlődésére.

Vetési Imre
Fotó: KesziPress
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Tuzson Bence, aki a térség fideszes 
országgyűlési képviselője is, ki-

emelte, hogy a sportlétesítmény akár 
nemzetközi vízilabda-mérkőzések 
megrendezésére is alkalmas; ekkora 
uszoda, a fővároson kívül csak Gö-
döllőn van.

Dunakeszi a legdinamikusabban 
fejlődő város Magyarországon, és 
mostanra a sportok városává vált, 
mivel az elmúlt években több mint 
80, sporttal kapcsolatos fejlesztést si-
került végrehajtani

– mondta a politikus, hozzáfűzve: 
a Duna közelsége és a kormányzati 
fejlesztések révén az is elmondható, 
hogy Dunakeszi a vízi sportok vá-
rosává is vált.

A miniszter hangsúlyozta, hogy a 
környéken több mint 7000-en van-
nak, akik sportegyesületekben spor-
tolnak, a sport pedig segít egészsége-
sebb generációkat felnevelni.

– Egy kormánynak és egy ország-
gyűlési képviselőnek is vannak lehe-
tőségei, hogy segítséget nyújtson, de 
ezek a lehetőségek önmagukban ke-
vesek, ehhez bizony kell egy jó vá-
rosi vezetés, egy erős, összetartó kö-
zösség, amely ötletekkel áll elő, és az 

ötleteken túl az elképzelések megva-
lósításához leteszi a terveket az asz-
talra, és megvan az elhatározás, az 
akarat is abban, hogy ezekből az öt-
letekből, ezekből a tervekből végül 
valami megvalósuljon. Dunakeszin 
ilyen polgármester és képviselő-tes-
tület van, az ő kitartó és nagyon ke-
mény munkájának is az eredménye, 
hogy megvalósulhatott az uszoda – 
mondta a város országgyűlési képvi-
selője.

Az új uszoda 
a cselekvőképesség 

szimbóluma
Dióssi Csaba polgármester a cse-

lekvőképesség szimbólumának ne-
vezte az uszoda felépítését. Jelez-
te, hogy már a 60-as években felme-
rült az igény egy uszodára, de csak 
2017-ben sikerült az első ilyen léte-
sítményt átadni.

Az új uszodáról azonban rögtön ki-
derült, hogy nem elég az 50 ezres vá-
rosnak és a környező településeknek. 
Ezért a diáknegyed részeként meg-
építették ezt az uszodát – fűzte hozzá 

Átadták a Dömötör Zoltán 
Dunakeszi Sportuszodát

A Dunakeszi Diáknegyed részeként 
megépült Dömötör Zoltán Duna-
keszi Sportuszoda nemcsak a Pest 
vármegyei város, hanem a környező 
települések vízi sportok iránti igényét 
is kielégítheti – jelentette ki a létesít-
mény október 4-i átadó ünnepségén 
dr. Tuzson Bence igazságügyi minisz-
ter. Szijjártó Péter külgazdasági és 
külügyminiszter szerint Dunakeszi 
a sportnemzetből sportoló nemzetté 
válás egyik legfontosabb pillére.



A politikusok a nemzeti színű szalag átvágásával ünnepélyesen avatták fel a Dömötör Zoltán Dunakeszi Sportuszodát

a polgármester. Hozzátette: nagyon 
büszkék a városi sportegyesületre, 
melynek 3000 sportolója van, köztük 
365 úszó és 70 vízilabdázó.

Dióssi Csaba köszönetet mon-
dott a magyar kormánynak és mind-
azoknak, akik megteremtették a le-
hetőséget arra, hogy a diáknegyed-
del együtt felépülhetett az uszoda is.

Szijjártó Péter: Dunakeszi 
a sportnemzetből sportoló 

nemzetté válás egyik 
legfontosabb pillére

Dunakeszi a sportnemzetből spor-
toló nemzetté válás egyik legfonto-
sabb pillére, a város azon feltételek 
megteremtésén dolgozik, hogy a fia-
talok itt ne csak a legfelkészültebbek, 
hanem a legegészségesebbek is legye-
nek – közölte Szijjártó Péter külgaz-
dasági és külügyminiszter a Dömö-
tör Zoltán Dunakeszi Sportuszoda 
avató ünnepségen.

A tárcavezető hangsúlyozta, hogy 
a város célja a lehető legjobb körül-
mények és legmodernebb technoló-
giák biztosítása ahhoz, hogy a fia-
talokat felkészítsék a felnőtt életre, a 
felsőoktatásra vagy éppen a munka-
erőpiac kihívásaira.

„Itt, Dunakeszin, megteremtjük 
az infrastrukturális feltételeit mind-
annak, hogy az itteni fiatalok a lehe-
tő legtöbb sportággal megismerked-
hessenek, s így érjük el azt, hogy a 
magyarok sportnemzetből sportoló 
nemzetté váljanak” – szögezte le.

„Büszkén mondhatjuk el, hogy 
Dunakeszi a sportoló nemzetté vá-
lás egyik legfontosabb pillére, egyik 
legfontosabb helyszíne lett itt Ma-
gyarországon. Hiszen itt Dunake-
szin, a diáknegyeddel együtt, immá-
ron hat sportcsarnokban, két komp-
lett sporttelepen, szabadtéri sport-
parkokban, továbbá most már egy, 
a város határain túl is jelentőséggel 
bíró uszodában is sportolhatnak az 
itteni fiatalok” – sorolta.

A miniszter a sport közösségfor-
máló erejére is kitért, aláhúzva, hogy 
az uszoda a közösségi életnek is fon-
tos tere lesz, ahol családok, bará-
tok, diákok, sportolók együtt élhetik 
majd meg a sport örömét.

„Ez is bizonyítja azt, hogy egy-egy 
ilyen beruházás nemcsak fizikai he-
lyet teremt, hanem szellemi és lelki 
építkezést is jelent egyúttal. Azt hi-
szem, a jelenlévő úszók és vízilab-
dázók nálamnál hitelesebben tud-
nának beszélni arról, hogy ez a két 
sportág nemcsak az egészséges élet-

módot segíti elő, hanem a fegyelmet, 
a kitartást és a céltudatosságot is” – 
jegyezte meg a miniszter.

Az uszodát Bubrik Miklós 
görögkatolikus parókus, dr. Farkas 
László római katolikus plébános, 
dr. Petriné Chikán Katalin evangé-
likus lelkész asszony, valamint dr. 
Kodácsy Tamás református lelkész 
áldotta meg.

Olimpiai bajnokok 
az avató ünnepségen

Az avató ünnepen megjelent Ma-
daras Norbert kétszeres olimpiai 
bajnok vízilabdázó, a Magyar Vízi-
labda Szövetség elnöke, Gergely Ist-
ván kétszeres magyar olimpiai baj-
nok vízilabdázó és Wladár Sándor, 
a Magyar Úszó Szövetség elnöke is.

Az ünnepség meghívott vendégei 
között volt a névadó olimpiai bajnok 
Dömötör Zoltán özvegye, lánya és 
unokája, akik nagy megtiszteltetés-
nek tartják, hogy a legendás vízilab-
dázó emléke tovább él, akiről Duna-
keszin neveztek el elsőként sportlé-
tesítményt.

Forrás: MTI/
Dunakanyar Régió
Fotó: Kovács Zsolt
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Szabóné Forgács Gabriella tankerületi igazgató

Dióssi Csaba polgármester köszöntötte a szakmai napon megjelent pedagógusokat

A IV. Béla Király Gimnáziumban 
rendezett szakmai konferenciát 

Szabóné Forgács Gabriella tankerüle-
ti igazgató nyitotta meg, a pedagógu-
sokat köszöntötte Dióssi Csaba, Duna-
keszi polgármestere.

„Dunakeszin nemcsak új iskolákat 
építünk, vagy éppen az iskolák épü-
leteit újítjuk fel, hanem a pedagógu-
sok továbbképzését is támogatjuk, és 
szívesen segítjük a munkájukat. A mi 
gyermekeink, a dunakeszi gyerekek 
járnak ide, ezért fontos, hogy meg-
felelő környezetben, az életre és a to-
vábbtanulásra megalapozó nevelésben 
és oktatásban részesülhessenek. Part-
nerei vagyunk az iskoláknak és ők is 
partnereink a programjainkban. Itt is 
igaz, hogy jó közösség vagyunk mi itt, 
Dunakeszin” – jelentette ki többek kö-
zött a városvezető.

Szabóné Forgács Gabriella – a pol-
gármester gondolataihoz csatlakozva 
– felidézte a diáknegyed születését, a 
tervezési időszakot, melyben elődjével, 
Eich Lászlóval távlatokban gondol-
kodva fogalmazták meg szakmai igé-
nyeiket, elvárásaikat a beruházónak 
címezve.  Mint elhangzott, a javasla-
taik között szerepelt többek között egy 
hatalmas előadóterem, egy közösségi 
tér építése is, amely jelesül otthont ad 
a IV. Tankerületi Szakmai Pedagógia 
Napnak is.

Gubáné Csánki Ágnes, a tanker-
ület szakmai tanácsadója a Telekeszi 
TV-nek arról beszélt, hogy a szak-

mai napon a pedagógusok olyan elő-
adásokon, workshopokon, közel 40 
programon vehetnek részt, melyeken 
megismerhetik kollégáik kedvező ta-
pasztalatait, amiket hasznosíthatnak a 
mindennapok során. A szakember el-
mondta: „kiemelt témánk a 21. száza-
di gyerekekhez, generációhoz igazított 
tanulási módszerek. Ezt próbáljuk meg 
körbejárni, hogyan lehet ma úgy haté-
konyan tanítani, hogy az tényleg ered-
ményes legyen, és mindehhez alkal-
mazkodjunk a mai, az Alfa és a Z gene-
ráció tanulási szokásaihoz. Az előadó-
ink között azonban van olyan is, aki 
például a most bevezetésre került, tel-
jesítményértékelési rendszerhez ad se-
gítséget. Vannak olyan előadóink, akik 
egy kicsit átfogóbban közelítik meg, a 
workshopok pedig a konkrétumokra 
adnak lehetőséget.”

Az előadások sorát Lehet-e a mai 
tegnapelőtt iskolájából holnapra a hol-
napután iskolája címmel dr. Gloviczki 
Zoltán, az Apor Vilmos Katolikus Fő-
iskola rektora kezdte meg, majd - töb-
bek között - dr. Puszter Bernadett: Mi-
énk a TÉR. Hasznosítsuk! – címmel 
tartott előadást, dr. Kaposi József: Vál-
tozó tanulási-tanítási stratégiákról be-
szélt. De még hosszasan lehetne sorol-
ni a kiváló előadásokat, melyek mind, 
mind biztos „kapaszkodót” jelentenek 
a pedagógusok számára a jövő nemze-
dékének oktatásában.

V. I.
Fotó: Kovács Zsolt

WORKSHOPOK, 
szakmai előadások

A Dunakeszi Diáknegyedből nem csak  
a diákok „profitálnak”, mérete és adottsá-
gai tették lehetővé, hogy tökéletes helyszí-

ne legyen a Dunakeszi Tankerületi Köz-
pont október 7-én, hétfőn tartott egész 

napos szakmai pedagógiai napjának. 
A IV. Dunakeszi Tankerületi Szakmai 

Napra a régió 28 településéről csaknem 
1700 tanár és pedagógus érkezett tovább-
képzésre, hogy a diákokkal való kommu-
nikációtól kezdve a problémás gyermeke-
ken, a művészeten és a digitális világon át 

egészen a tanári pálya szépségéig minden-
ki személyre szabottan vegyen részt az őt 

érintő előadásokon.

Közel 1700 pedagógus vett részt 
a IV. Dunakeszi Tankerületi Szakmai Napon
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Október 6-a a magyar történe-
lemnek és a magyar ünnepeink 

sorában egy különleges nap, nemze-
ti gyásznap, amikor megemlékezünk 
az aradi vértanúkról. Az aradi vérta-
núkról, akik hősök voltak, és életü-
ket áldozták Magyarország függet-
lenségéért és szabadságáért – jelen-
tette ki Tuzson Bence igazságügyi 
miniszter péntek reggel Dunakeszin, 
az Aradi vértanúk terén tartott meg-
emlékezésen.

A város országgyűlési képviselője 
szerint Magyarországot és a magyar 
történelmet mi hajlamosak vagyunk 
úgy látni, mint tragédiák sorozatát.

„Igen, október 6-a valóban egy 
tragédia volt, amikor 13 aradi vérta-
nút és Batthyány Lajost, Magyaror-
szág első miniszterelnökét kivégez-
ték. De önmagában a magyar sors 
és a magyar történelem nem tragé-
diáknak a sorozata. Mi magyarok 
egy különleges képességgel rendel-
kezünk. Bennünk van a megmara-
dás képessége. Erre hívja fel a figyel-
met az 1848-as szabadságharc és for-
radalom, és az aradi vértanúk már-
tíromsága is. Mert bár a forradalom 
és a szabadságharc elbukott, de még-
is mi magyarok ebből nőttünk ki. 
Hogyha nem lett volna forradalom 
és nem lett volna szabadságharc, mi 
magyarok sohasem lettünk volna 
olyanok, amilyenekké váltunk.

Talán sohasem lettünk volna olyan 
erős és egységes nemzet. És nem bír-
tuk volna ki a történelem vihara-
it. Nem bírtuk volna ki azt az időt, 
ami 1848 után következett, nem bír-
tuk volna ki az első világháborút és az 
azt követő tragédiát, Trianont, és nem 
bírtuk volna ki a második világhábo-
rút, az azt követő időszakot, a terrort 
és 1956-ot sem. De 1848, az aradi hő-
sök mártíromsága összekovácsolta a 
magyarságot, és minket, magyarokat 
igazi nemzetté tett. Talán ez a legfon-
tosabb öröksége ennek az időszak-
nak, október 6-ának, Magyarország 
mártírjainak. Én arra kérem önöket, 
hogy ha ezekre az emberekre, a ma-
gyar hősökre emlékezünk, mindig az 
jusson eszükbe, hogy Magyarország 
és a magyarság ebből nőtt ki, ebből 
lettünk erősek, és ma, amikor arra 
gondolunk, hogy magyar, Magyaror-
szág, rájuk kell gondolni az ő öröksé-
gükre, és arra, hogy mi magyarok eb-
ből táplálkozunk, és ebből fog fejlőd-
ni a magyar jövő is” – hangzottak az 
igazságügyi miniszter szavai.

Tuzson Bence beszédét követően 
a város vezetőivel, az önkormány-
zati és a nemzetiségi képviselőkkel, 
az intézmények vezetőivel együtt 
koszorút helyeztek el az aradi vér-
tanúk emléke előtt tisztelgő szobor 
talapzatán. V. I.

Fotó: KesziPress

Tisztelgés és főhajtás 
az aradi vértanúk emléke előtt

Dunakeszin a gyönyörű-
en felújított Aradi vérta-
núk terén Tuzson Bence 
igazságügyi miniszter, a 
város országgyűlési kép-
viselője emlékezett meg 

az 1849. október 6-án 
kivégzett tizenhárom hős 
tábornokról és az ugyan-

csak aznap, Budapesten 
kivégzett Magyarország 

első felelős miniszter-
elnökéről, Batthyány 

Lajosról.
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– Mire számíthatnak a nyugdíjasok a 
közeljövőben?

– Jövő februárban sorrendben im-
már ötödik alkalommal fizet az állam 
tizenharmadik havi nyugdíjat, a ma-
gyar kormány ugyanis a háborús idők-
ben is megtartja a nyugdíjasoknak tett 
ígéretét és megvédi a nyugdíjak érté-
két. Kormányunk kiemelt figyelmet 
fordít az idősekre, különösen a gazda-

sági nehézségek idején. Megőriztük a 
nyugdíjak értékét és 2010 óta jelentő-
sen növeltük azok összegét. A januári 
újabb nyugdíjemelés mértéke a várha-
tó inflációhoz igazodik majd. A Gon-
dosóra-program révén pedig, amit 
minden hatvanöt év feletti, az ottho-
nában élő magyar állampolgár ingye-
nesen igénybe vehet, az idősek bizton-
ságát egy huszonnégy órás ingyenes 

jelzőrendszerrel támogatjuk, amely 
gyors segítségnyújtást biztosít. Eddig 
mintegy hatszázötvenezren regisztrál-
tak a Gondosóra-programba, az ő éle-
tük és egészségük ma nagyobb bizton-
ságban van, mint korábban volt. Fon-
tos újdonság az is, hogy jövőre a két-
szeresére emeljük a gyerekek után járó 
családi adókedvezményt is.

– Milyen fejlesztések valósulnak 
meg térségünk településein?

– Nem minden fejlesztés látható 
szabad szemmel, ezek többsége még-
is nélkülözhetetlen és elengedhetetlen 
ahhoz, hogy jobbá és komfortosabbá 
tegyük az itt élő emberek mindennap-
jait. Fontos eredmény például, hogy je-
lentős támogatást kap Csomád önkor-
mányzata a Dózsa György utcai vízve-
zeték meghosszabbítására, valamint 
egy újabb járdaszakasz megújítására a 
Kossuth utcában. A közeli Csömörön 
az idén, az év elején a Hársfa bölcsőde 
megnyitása, vagyis a Laky-kúria épü-
letének felújítása a legfiatalabb korosz-
tálynak, illetve a szüleiknek biztosított 
lehetőségeket, ami ugyancsak egy na-
gyon fontos szempont. Az itt elvégzett 
munka minőségét igazolja az a rangos 
szakmai díj is, amit az átalakítás terve-
zői kaptak nemrég. Ezúton is gratulá-
lok Zsuffa Zsoltnak és tervezőcsapatá-
nak, akik olyan megoldásokat találtak 
a Laky-kúria felújítására, amelyekben 
találkozik a tradicionalitás tisztelete, 
a szakmai igényesség és a funkciona-
litás elve is.

– Kiemelkedő ambíciót jelent térsé-
günk szempontjából, hogy a fóti stú-
dió igyekszik a körzetünkre irányíta-
ni a nemzetközi filmipar figyelmét. 
Mit jelent ez az itt élő emberek szá-
mára?

– Igen, az év végére elkészül a Nem-
zeti Filmintézet fóti stúdiójának bő-
vítése, és ez már önmagában is a ma-
gyarországi stúdiókapacitás hu-
szonkét százalékos bővülését jelen-
ti. Mindez azért is fontos, mert épp a 
napokban beszélt Káel Csaba, a ma-
gyar nemzeti mozgóképipar fejleszté-
séért felelős kormánybiztos London-
ban arról, hogy mára már Magyaror-
szág a második számú európai film-
gyártó központtá vált. Azáltal, hogy 

DUNAKESZI HELYE TOVÁBBRA IS 
AZ ÉLMEZŐNYBEN VAN

Tuzson Bence: Hamarosan jön az újabb nyugdíjemelés!

Visszaadtuk a tizenharmadik havi nyugdíjat, amit a jövő évi költ-
ségvetésben állandósítunk, januárban pedig újabb nyugdíjemelésre 
számíthatnak a jogosultak, ami a várható inflációhoz igazodik majd 
– fogalmazott a lapunknak adott interjúban Tuzson Bence, városunk 
és térségünk országgyűlési képviselője, hazánk igazságügyi minisz-
tere, aki felhívta a figyelmet arra is, hogy bár nem minden fejlesztés 
szemmel látható, mégis nélkülözhetetlen és elengedhetetlen a minden-
napi élet jobbá tételéhez. Ezek közül mégis kiemelkedik, hogy október 
elején átadták a Dömötör Zoltán Sportuszodát Dunakeszin, a közeli 
Fóton pedig az év végére elkészül a Nemzeti Filmintézet stúdiójának 
bővítése, ami már önmagában is a magyarországi stúdiókapacitás hu-
szonkét százalékos bővülését jelenti – tette hozzá a képviselő.

Dr. Tuzson Bence igazságügyi miniszter, Dunakeszi országgyűlési képviselője
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egy ilyen jelentős fejlesztés éppen Fó-
ton valósul meg, az egész térségünk, 
s azon belül pedig Dunakeszi előtt is 
nagy lehetőségek nyílnak meg, felérté-
kelődik a régió szerepe, ugyanis az itt 
működő stúdió idevonzza hozzánk a 
nagy nemzetközi filmgyártó cégeket. 
Az elmúlt időszakban már volt alkal-
munk ünnepelni olyan nagy nemzet-
közi sikereket, amelyek részben Fót-
hoz is kötődtek, ez pedig minden ma-
gyar és helyi közreműködő számára is 
nagy eredmény.

– Október 4-én volt az állatok vi-
lágnapja. Miniszterként hogyan ítéli 
meg, hogy áll hazánk az állatvédelem 
tekintetében?

– Magyarország kormánya folyama-
tosan törekszik az állatvédelmi intéz-
kedések bevezetésére és a civil szerve-
zetek támogatásának bővítésére. Be-
vezettük a mikrocsip kötelező behe-
lyezését, és több százmillió forintot 
biztosítottunk az ivartalanítási prog-

ramra. Az idén februárban állatvédel-
mi online felmérést indítottunk Kö-
zös ügyünk az állatvédelem címmel, 
amelyben több mint negyedmilliónyi-
an mondták el a véleményüket. A kér-
désekre adott válaszokból pedig kiraj-
zolódik, hogy a magyar emberek a ható-
ságoktól szigorúbb fellépést várnak el.

– A Dunakeszi Diáknegyed őszi 
felavatása után újabb nagy és fon-
tos fejlemény, hogy nemrég adták 
át a Dömötör Zoltán Sportuszodát. 
Térségünk és városunk országgyűlé-
si képviselőjeként miben látja ennek 
a jelentőségét?

– Dunakeszi immár nemcsak a 
sportok, hanem a vízi sportok városa 
is, különösképp, hogy a Dömötör Zol-
tán Sportuszodát már használatba is 
vették a fiatalok. Az uszoda az agg-
lomerációban is egyedülálló, az észa-
ki térségben ugyanis egyedül Gödöl-
lőn van hasonló adottságú létesít-
mény. Nemcsak Dunakeszinek, ha-

nem a környező települések számára 
is nagy dolog az uszoda megépítése. A 
térségben egyébként is nagy igény van 
a sportra, közel hétezer aktív, sport-
egyesületben igazolt sportolót jegyez-
nek a statisztikák, az elmúlt években 
pedig több mint nyolcvan sportfejlesz-
tést hajtottunk végre. Felhívnám a fi-
gyelmet arra is, hogy hét év alatt ez-
zel már a második uszodája nyílt meg 
Dunakeszinek. Külön öröm számom-
ra, hogy a 2017-ben átadott Gérecz At-
tila Tanuszoda után immár nemzetkö-
zi vízilabda-mérkőzések megtartására 
alkalmas sportuszodája is van a város-
nak. A szinkronúszással és vízilabda-
bemutatóval egybekötött átadóünnep-
ségen is sokaktól hallottam, hogy ez 
az uszoda úgy kellett a VSD-nek, mint 
egy falat kenyér. A Dunakeszi Diákne-
gyed ezzel az uszodával lett teljes, amit 
nemcsak a sportolók, hanem az egyéni 
érdeklődők is használhatnak. Három-
ezer igazolt taggal és huszonhat szak-
osztályával a Városi Sportegyesület 
Dunakeszi a legnagyobb sportegyesü-
let a vidéki klubok közül. A VSD-nek 
úgy van hetven vízilabdázója, és úgy 
versenyzik két korosztályban, hogy 
helyben eddig nem is tudott edzéseket 
tartani. Számukra nagy lehetőség és 
segítség ez a komoly létesítmény. Szé-
pen jelzi ez azt is, hogy Dunakeszi az 
ország legdimanikusabban fejlődő vá-
rosa, továbbra is méltó helyünk van te-
hát az élvonalban.

Szabó Palócz Attila
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körzeti 
képviselőink jelentik

Kérem, engedjék meg, hogy röviden 
összefoglaljam a révdűlői körzet el-
múlt havi eseményeit, történéseit.

Szeptember közepére elkészült a 
Magyarság Sporttelep Fő úti bejára-
tának a felújítása. Itt a régi, töredezett 
betonos bejáratot és a buszmegálló-
hoz vezető hasonlóan régi és rossz ál-
lapotban lévő járdaszakaszt cseréltük 
új, térköves burkolatra.  A tervek kö-
zött szerepel a sporttelep autós be-
járatát a Sólyom utca felé korlátozni, 
amit az indokol, hogy ott komoly par-
kolókat hoztunk létre a közelmúltban 
erre a célra, illetve a Fő út felőli autós 
közlekedés körülményesebb és ve-
szélyesebb is.

A hónap folyamán egy nagyon ko-
moly árhullám vonult le a Dunán. Lát-
ván, hogy ezúttal az átlagosnál maga-
sabb vízállásra készülhetünk szept-
ember 14-én szombaton végig jártam 
a Duna sor házait és becsöngettem 

az ott élőkhöz ajánlva az önkormány-
zat segítségét. Akit nem találtam ott-
hon, annak egy kis levelet hagytam 
hátra azzal az elérhetőséggel, ahon-
nan homokzsákot lehet igényelni az 
Önkormányzattól. Ugyanezen a na-
pon kitelepítették a városi strand-
ról a mobil büféket. Szeptember 16-
án hétfőn Dióssi Csaba polgármester 
vezetésével megalakult a helyi védel-
mi bizottság, amely a vízszint tetőzé-
séig naponta ülésezett és amelynek 
ülésein magam is részt vettem. A he-
lyiek munkáját vízügyi szakemberek 
és a katasztrófavédelem összekötő-
je is támogatta. A lakossági homok-
zsák igényeket folyamatosan képesek 
voltunk kielégíteni, több alkalommal 
újabb és újabb homokzsák adagot 
szállítva a kritikus garázsokhoz, akár 
egy óra leforgása alatt is. A hét folya-
mán állandóan tartottam a lakókkal a 
kapcsolatot, a problémásabb helyek-
re többször is visszatérve. Dunakeszi-
nél szeptember 21-én tetőzött a Duna 
831 centiméteres budapesti vízállás 
mellett, harmadfokú árvízvédelmi ké-
szültség mellett. Ez minden idők má-
sodik legnagyobb mért vízállása és az 
elmúlt tíz év legnagyobb árvize. Külö-

nösen figyelmeztető, hogy az elmúlt 
tizenkét hónapban három olyan ár-
víz is történt, amellyel szemben véde-
keznünk kellett. Dunakeszin nagyon 
jól álltuk a sarat; ól dolgozott együtt 
a polgármesteri hivatal, a Közüzemi 
Kft., valamint a kirendelt vízügyi és 
katasztrófavédelmi szakemberek. A 
Duna soron élők is higgadtan és felké-
szülve várták a rekordot megközelítő 
árvizet, egy kis izgalom és aggodalom 
igazából csak az újabb építésű házak-
nál volt. A Duna soron mintegy 10.000 
homokzsákra volt szükség a védeke-
zéshez. Különösen megnyugtató, 
ahogy a város összefogott az ügy ér-
dekében. Az önkormányzat felhívá-
sára több mint 500 magánszemély és 
vállalkozás jelentkezett önkéntesnek. 
Közülük 138 személy munkájára volt 
szükség a homokzsákok töltésében, 
rakodásában és a takarításban. Nagy 
köszönet nekik! 

Az árvíz utáni takarítás még e cikk 
írásakor is tart. Az érintett játszóterek 
sokáig voltak víz alatt, újra nyitásuk 
még nem történt meg. A strandnál 
lévő Vizipók Játszótéren már kicseré-
lésre került az ütéscsillapító gyöngy-
kavics réteg és remélhetőleg október 

11-én már meg tud nyitni a játszótér. 
A Kiscsurgó Játszótérnél e sorok írása-
kor cserélik a földet és jó esélyünk van 
rá, hogy a mire ez az írás megjelenik 
már megnyit a játszótér. A Dunakeszi 
Tanösvénynél lévő Madárlátta Játszó-
tér esetében még nagyon felázott, sa-
ras a talaj. Ott a mulcsréteget kell ki-
cserélni. A talaj felázása okán a büfék 
visszatelepítésére is csak a hónap má-
sodik felében kerülhet majd sor.

Jó hír, hogy szeptember 27-én 
megnyílt a Patakpart Játszótér a Kis-
csurgó mellett. A környékbeli lakók 
kérését teljesítettük a Nyíltvizi Eve-
zős Központ játszóterének nyilvá-
nossá tételével. A kis játszót az eve-
zős központ gondnoka nyitja minden 
reggel és napnyugtakor zárja azt. Az 
új játszótér egész évben nyitva tart, 
egyedül a nyári napközis tábor ideje 
alatt nem fogad külsős látogatókat. 
Azt gondolom, hogy a Kiscsurgó völ-
gyének felfedezése közben jó megál-
ló és játszóhely lehet a Révdűlő új ját-
szótere.

Észrevételeit, javaslatait várom a 
csoma.attila.kepviselo@gmail.com 
e-mail címen.

Csoma Attila
1. sz. választókörzet 

képviselője

RÉVDŰLŐ – AHOL A TERMÉSZET ÉS EMBER TALÁLKOZIK

Új parkoló épült a Szent Mihály-
templom oldalában
Szeptemberben elkezdődött és a na-
pokban be is fejeződött a Szent Mi-
hály-templom déli oldalában a par-
kolók kialakítása. A terület korábban 
is a parkolást szolgálta porosan, sáro-
san. Így a kivitelezés célja a meglévő 
használatot fenntartva kulturált, ren-
dezett környezet kialakítása. Ezt kö-

vető időszakban a zöldterület is ren-
dezett kialakítást kap.

Szent Mihály-nap
Köszönöm, hogy ennyien jöttek el a 
Szent Mihály-napra. Az előző évek-
hez hasonlóan idén is sikeres és nép-
szerű volt a rendezvény. Én magam 
a Hagyományok sátrában mutattam 
be az érdeklődőknek a szőlő préselés 
rejtelmeit. Lehetett mustot kóstolni, 
ami az idei időjárásnak köszönhető-
en igazán zamatos volt. Köszönöm 
Guttmann Vili bácsinak, hogy idén is 
segítette a rendezvényt a szőlő fel-
ajánlásával. Sok ismerőssel találkoz-
tam, de annak még jobban örültem, 
hogy sok új érdeklődőnk volt.

Egészségház építése
Egészségházunk építése üteme-
zetten halad. A Fő út és a Cser-
kész utca sarkán lévő régi pszichi-
átriai épület helyére új épület épül, 
amelyben fogorvosi és gyermek-
orvosi rendelő, valamint a védőnői 
körzetek kapnak helyet. 

Babacsomag
Nagy örömömre szolgál, hogy eb-
ben a hónapban ismét babakö-
szöntő csomagot vihettem el há-
rom családhoz. Isten hozta Anna 
Borbála, Eszter Krisztina és Leven-
te nevű lakótársainkat városunk-
ban.

További munkálatok a körzetben
Körzetünk déli részén zajlik a kerék-
párút építése, amely hamarosan el-
készül. A beruházással a Fő út és a 
2-es út melletti kerékpárutat kötjük 
össze, amelyre hatalmas igény je-
lentkezett az elmúlt években. Befe-
jeződött a Magyarság Sporttelep be-
járatánál az útburkolat kiszélesítése, 
felújítása, használják bátran sporto-
lásra menet.

 
Észrevételeiket, javaslataikat tovább-
ra is várom az alábbi elérhetősége-
ken: 
Email: joszabo61@gmail.com Levele-
zési cím: 2120 Dunakeszi, Fő út 25.  

 Szabó József 
3. számú választókörzet 

képviselője

TISZTELT LAKÓTÁRSAIM!
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Egy Klapka utcai úr jelezte, hogy a Klap-
ka-Zalán találkozásánál – Zsákutca –, a 
dombon szemeteszsákok stb. található. 
A szemle során a közös határ, mely a vá-
ros és a MÁV területe, számtalan rövid-
italos kisüveget, sörös dobozt, pet pa-
lackot találtam, melyek elvitelét, a te-
rület takarítását kértem. A csapadékvíz 
elvezető árok mentén ismeretlen sze-
mély használt autógumikat hagyott az 
árok szélén. A „rendrakással” kapcso-
latban az aljegyző asszony intézkedését 
kértem. Az üvegeket s más egyebet haj-
léktalanok dobhattak el, de a gumikat 
valamelyik gépjármű tulajdonos. Nem 
értem miért van erre szükség, hiszen 
a Sweet Point területén átveszik az au-
tógumit a kijelölt konténerben, csütör-
tök 12.00-18.00, illetve szombat 8.00 és 
14.00 között

- A 2024-es autóbusz menetrenddel 
kapcsolatban keresett meg az egyik Du-
nakeszi lakos, aki az utazóközönség ne-
vében jelezte, hogy a lehetőségekhez 
mérten változtatást szeretnének. Fő-
ként a Hunyadi, a Bocskai, a Tábor és 
a Rákóczi út beiktatása lenne a cél. A 

megkeresést kiegészítve az aljegyző 
asszonynak címeztem levelét. Az észre-
vételek pozitív hatással lehetnek azok-
ra, akik naponta veszik igénybe a járato-
kat. Kértem vizsgálják felül a buszközle-
kedést, vegyék figyelembe a lakossági 
véleményt, annak alapján változtassa-
nak a cél érdekében, egyes útvonalak 
kijelölésével, új buszmegálló kialakítá-
sával. Keller Anikó gyors válaszában tá-
jékoztatott, melyet ezúton köszönök, 
hogy érvényes közbeszerzéssel rendel-
kezik az Önkormányzat a tömegközle-
kedésre, melynek alapján 4 gépjármű-
vel tudják tervezni az útvonalat. Voltak, 
vannak terveik a Hunyadi utca bekap-
csolására, azonban ehhez 6 buszra len-
ne szükség. A Tábor, Bocskai utca be-
kapcsolása a buszok fordulási íve miatt 
nehezen kivitelezhető. Korábban járt 
ezen az útvonalon busz, de több eset-
ben megsérült, vagy az autóbusz vagy 
a gépjármű. A közösségi médiában so-
kan elégedetlenségüket fejezik ki a kör-
járatok hosszú időtartamú útvonalával, 
azonban az elmúlt évek lakossági jel-
zései alapján döntöttek az átállás mel-
lett. Jelenleg két hónapos próbaidősza-
kot alkalmaznak, a menetrendet a la-
kossági jelzések alapján folyamatosan 
finomhangolják. Egyelőre kérném szí-
ves türelmüket a próbaidőszak alatt ta-

pasztaltak érdekében, melynek ered-
ményeként remélhetően egyre több 
lesz az elégedett utas száma  

- Érdeklődés csapadékvíz elvezetés 
problémák megoldása felől, melyek va-
lamennyi helyszínen, pl. Batthyány u. 
14., Barázda u. 10. stb. komplex megol-
dás szükséges, értesített az osztály ille-
tékese

- Válasz a Rákóczi-Báthory kereszte-
ződés közelébe kért zebra kérelmére. A 
Pest Vármegyei Kormányhivatal Közle-
kedésfelügyeleti Főosztály határozatá-
ban a Báthory-Rákóczi út csomópont ki-
jelölt gyalogos átkelőhely kialakítása ér-
dekében az engedélyeztetés megérke-
zett. Egyedül az EON nem hagyta jóvá a 
tervezett közvilágítást, tájékoztatott az 
aljegyző asszony. Az engedélyeztetés 3 
évig érvényes, lejárat előtt meg lehet, 
meg kell hosszabbítani, melyre az osz-
tályt még időben emlékeztetni fogom. 
Bízom benne, a megjelölt határidő előtt 
sikerülni fog a gyalogosátkelőhely ki-
alakítása, melyért továbbra is dolgoz-
ni fogok   

- Közös helyszíni szemlét tartottunk 
Bene-Lovászi Gabriella üi. hölggyel a 
körzet több pontján. Csapadékvíz elve-
zetés megoldása 1-2. a Batthyány utca 
14. a Barázda u. 11. előtt 3. a Zápolya 
utca 10. előtti akna és a körülötte lévő 

kb. 12 m2-es terület helyreállítása 4. a 
Mátyás király utca 5-7. előtti zörgő ak-
nafedél 5. a Zrínyi 24-től a Hunyadi utcai 
sarokig K szegély építése 6. a Királyhá-
gó utca 40. előtti kátyúk megszünteté-
se. Utóbbi három probléma helyreállítá-
sa felkerült a Penta hibalistájára, mely-
ről aznap tájékoztattak

- Brassói végén ketté tört faág elvite-
le megtörtént

- Klapka utcai gyalogos aluljáró ta-
karítását elvégezték. A lakosság nevé-
ben köszönöm az alapos és tisztességes 
munkájukat a közüzemis fiúknak  

- Csőtörés volt a Hunyadi utca elején, 
melynek helyreállítását aznap elvégez-
ték a DMRV dolgozói. A tűzcsapot kel-
lett cserélni, mivel folyt a víz, tájékozta-
tott Morvai János kirendeltségvezető. 
A járda betonozását időközben elvé-
gezték

- A Mihály és a Kálvin János utcasar-
kon a KRESZ tábla pótlása megtörtént

- Görgey utca 6. ingatlan előtti terület 
rendbetételét elvégezték

- A Mátyás király utca 5-7. sz. in-
gatlan előtti aknafedél rögzítése a 
Pentásoknak köszönhető 

- A Zrínyi utca 24.-től kezdődően a K 
szegélyek építését a kivitelező elkezdte

Üdvözlettel:  Hircz Tamás
6. sz. választókörzet 

önkormányzati
képviselője

MIÉRT VAN ERRE SZÜKSÉG?

ÉLMÉNY ENNEK A KÖZÖSSÉGNEK RÉSZESE LENNI

Már szinte el is felejtettük, hogy alig 
három hete még az árvízi védeke-
zés szerepelt a középpontban, de 
Dunakeszi jól teljesített. Példaérté-
kű közösségi összefogás működött 
a településen, rengeteg önkéntes 
jelentkezett a munkálatokra. Végül 
csaknem ötszázan vártak arra, hogy 
tevőlegesen vehessenek részt a vé-
dekezésben. Volt, aki homokzsákot 
töltött, volt aki pakolt, volt, aki az el-
takarításban vett részt, de sokan vol-
tak azok is, akik a védekezőket segí-
tették járművekkel, étellel, meleg 
itallal, frissítővel. Dunakeszi összefog 

jóban és rosszban, és ez itt már alap. 
Élmény ennek közösségnek a része-
se lenni.

Azért a mi körzetünkben is történt 
fejlődés, öntözőrendszert építettünk 
ki a Toldi játszótéren, hogy az idei 
nyári tapasztalatokból kiindulva a jö-
vőben jobb legyen a zöldfelületeink 
vízellátása. Ide pedig hamarosan egy 
új eszközt is telepítünk, kültéri ping-
pong asztallal bővül majd a játékesz-
köz felhozatal, így a nagyobb gyere-
kek is élvezhetik majd ezt a közössé-
gi terünket.

Ebben a hónapban is két új jöve-
vényt köszönthettem, örömmel vit-
tem az önkormányzat babacsomag-
ját Alíznak és Marcellnek. A csomag 
tartalmát egyébként időről idő-
re igyekszünk megújítani. Így került 
bele tavaly az alvóbarát, hamaro-
san pedig egy babás foglalkoztatás-

ra szóló kuponnal is bővítjük az aján-
dékok számát. Örömmel és szeretet-
tel adjuk, bízva abban, hogy jó hasz-
nát tudják venni a családok.

Jövő héten október 23. A nemze-
ti ünnep alkalmából városi koszorú-
zó ünnepséget tartunk a Kegyele-
ti parkban, a Gólya emlékműnél. A 
Bárdos Lajos Általános Iskola szín-
játszó csoportja most is nagyon mi-
nőségi előadással készül, hogy mél-
tóképpen tiszteleghessünk a 1956-
es hőseink előtt. A Dunakeszi Kon-
certfúvósok pedig a zenét biztosítják 
majd az alkalomhoz. Meghitt és egy-
ben felemelő megemlékezésre hív-
juk Önöket aznap délelőtt 10 órára.

Érdemes figyelni a fórumainkat, 
készül a város az adventre és már le-
het jelentkezni a jövő februári III. Du-
nakeszi Mindmegeszi toroskáposz-
ta- és böllérversenyre. Az elmúlt két 

alkalom nagyon jól sikerült, jó han-
gulat, finom ételek és a témához illő 
programok sok látogatót vonzottak 
ki a Katonadombra. Mi már nagyon 
várjuk, legyünk minél többen.

 Elérhetőségeim: 
alpolgarmester@dunakeszi.hu

Telefon: +36 70 338 0761
Facebook: Sipos Dávid

Sipos Dávid  alpolgármester
9. sz. választó-kerület képviselője
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Engedjék meg, hogy rövid összefog-
lalót adjak a közelmúlt történéseiből.

Megkeresés érkezett a Felsőtabán 
utcából, a 30-as sebességkorlátozó 
tábla ellenére történő gyorshajtások 
miatt. Lakossági javaslatként felve-
tődött egy fekvőrendőr gondolata. 
Az önkormányzat illetékes szakem-
berével történt egyeztetés eredmé-
nyeként az alábbiakról tudom tájé-
koztatni Önöket: a forgalomlassító 
eszközök kihelyezését a 32/2020 (VII. 
31.) önkormányzati rendelet szabá-
lyozza. Amennyiben a lakóközösség 
támogatja a kihelyezést és saját for-
rásai terhére meg kívánja valósítani, a 

rendeletben foglaltak szerint szüksé-
ges kezdeményezni.

Barátság út 24-34. útszakaszon is 
hasonló problémák jelentkeztek. Itt 
50 km/h a megengedett legnagyobb 
sebesség. Az út gyűjtőútként van 
besorolva, a sebességhatár csökken-
tésére nem nyílik mód. A gyűjtőutak 
szerepe a közlekedési hálózatban 
az, hogy a mellékútvonalakról a for-
galmat magához vonzza és a főút-
vonalak felé vezesse. Éppen ezért a 
gyűjtőutakon szükséges megtartani 
a forgalom számára a lakott terüle-
ten belüli maximális sebességhatárt. 
Továbbá ezen útszakaszon közösségi 
közlekedési útvonal is fut, így sebes-
ségcsökkentett küszöb kialakítására 
még a sebességhatár csökkentése 
esetén sem nyílik mód.

Észrevételeiket, javaslataikat vá-
rom a juhosmarton1971@gmail.com 
email címen.

Juhos Márton
2. sz. választókörzet képviselője

TISZTELT VÁLASZTÓKERÜLETI LAKOSOK!

Tisztelt Választókerületiek, 
kedves Dunakesziek!

A szeptember hónap hamar elsza-
ladt. A DMRV elkezdte a körzetünk-
ben is az illegális csatorna bekötések 
ellenőrzését. Az a családi ház vagy 
társasház, amelyik a tetőn és a telken 
keletkező csapadék vizet illegálisan, 
szabálytalanul a csatorna rendszerbe 
vezeti büntetése számíthat. 

Megalakult ismét, és folytatja a 
2014-ben elkezdett elhivatott mun-
káját a Dunakeszi Német Nemzetiségi 
Önkormányzat, a tagjai Tóth Tamás 
elnök, Várkonyi Kurszán alelnök, Majer 
Tamás képviselő, Salamon Zsolt kép-

viselő, és Pethő Krisztián képviselő, a 
jegyzőkönyvek és határozatok hitele-
sítője.

 Hatalmas sikert aratott a VS Duna-
keszi-Gödi SE női kézilabda bajnoki 
mérkőzés. Az esemény minden bevé-
tele és a támogatói hozzájárulások tel-
jes mértékben az Örökbe Fogadok Egy 
Ovit Egyesület részére lettek átadva. 

A MÁV részére küldött lakossági 
bejelentésre megjavították a Nagyállo-
másnál lévő szerelvény szint alatt átve-
zető lépcső hibáját.

Bármilyen kérdéssel,kérdéssel ke-
ressenek bátran az alábbi elérhetősé-
geimen.

Emailen a : dunakeszi.petho@gmail.
com, telefonon a 06-20-429-10-33-as 
számon, vagy a közösségi médiában a 
„Pethő Krisztián képviselő 8.vk. online 
fogadóóra” címen. 

Pethő Krisztián
8. számú választókörzet

önkormányzati 
képviselője

TISZTELT VÁLASZTÓKERÜLETEK, KEDVES DUNAKESZIEK!

Nehéz napokat élt át a város szept-
ember első felétől az árvíz miatt, egy 
azonban újra bebizonyosodott: Ha 
Dunakeszi összefog, akkor nincs és 
nem is lehet semmilyen akadály. Sze-
retnék köszönetet mondani azok-
nak, akik hivatásból vagy magánem-
berként segítettek az árvízi helyzet 
idején. Nagyon sok alagi lakos azon-
nal jelezte nekem, hogy szívesen se-
gítene -,és segített is,- a védekezés-
ben. Köszönet és hála a példaértékű 
munkáért, hozzáállásért. 

A szeptember vége izgalmas és 
mozgalmas családi programmal 
indult, a Szent Mihály nappal. A re-
mek eseménynek ezúttal is a IV. Béla 
király főtér adott otthon. Többen 
jelezték, hogy idén is jól sikerült a 
rendezvény.

Október 3-án letette az esküt a 
júniusban megválasztott képviselő-
testület, köztük én is. Köszönöm a 
bizalmat az alagi lakosoknak, mindig 
számíthatnak rám. Kérem, hogy ke-
ressenek bátran. 

Másnap, október 4-én átadtuk a 
Dömötör Zoltán Dunakeszi Sport-
uszodát a Diáknegyedben. Talán 
nem is kell mondani, hogy mekkora 
előrelépés ez Dunakeszi számára, 
örömet és hasznos időtöltést lehe-
tőségét biztosítva valamennyi spor-
tolni, kikapcsolódni vágyó számára. 

Az átadó ünnepséget megtisztelte 
több olimpiai bajnok sportoló is: 
Gergely István a Budapest Honvéd 
Sportegyesület elnöke, Madaras 
Norbert a vízilabda, Wladár Sándor 
úszószövetség elnöke. 

Megemlékeztünk az Aradi vér-
tanúkról, a nemrég nagyon szépen 
parkosított Aradi vértanúk terén. 
Tisztelet a Hősöknek! Ha már parko-
sítás: Nyíri Márton alpolgármester, 
képviselő kollégám egy nagyszerű 
tervet állított össze a Zöld Duna-
keszi Program következő ciklusát 
érintő lépéseiről. Ami biztos és el-
árulhatom, hogy a programból még 
Alag is sokat fog “profitálni”. Szinte 
minden számban leírom így most 
is: szeretném felhívni a figyelmet a 
Gondosóra ingyenes igénylésére, 
65 év feletti lakótársainknak nagyon 

hasznos lehet, életet menthet, ha 
kérdésük van, forduljanak hozzám 
bizalommal, személyesen segítek 
az igénylésben is. Sokunknak az 
egyik kedvenc eseménye a Dunake-
szi Mindmegeszi toroskáposzta és 
böllérverseny - bár még viszonylag 
messze van - az időpontja már meg-
van: 2025. február 15., amit érdemes 
előre beírni a naptárba.

Köszönöm a bizalmat, melyet 
munkámmal fogok meghálálni!

Juhász Ádám  
Dunakeszi Alag városrész 

alpolgármesteri megbízottja
juhasza@dunakeszi.hu

+36 70 797 9054

TISZTELT ALAGI LAKOSOK!
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Októberben kezdődik az új önkor-
mányzati ciklus, amelyben Önök-
nek köszönhetően immár az 5. szá-
mú körzet képviselőjeként vehetek 
részt. Ezúton is szeretném meg-
köszönni a választásokon nyújtott 
támogatásukat, segítségüket, és a 
mandátumhoz nyújtott szavaza-
tukat. Ugyanakkor mondhatom, 
hogy a kampánynak szerencsére 
vége van, és kezdődik a hétköz-
napi munka. Igyekezni fogok min-
den ötletet, észrevételt, javaslatot 
meghallgatni és legjobb tudásom 

szerint eljárni a továbbiakban is, 
kérem keressenek elérhetőségei-
men:

nyirimarton79@freemail.hu
nyiri.marton@dunakeszi.hu
06-70-385-4404
Facebook-oldalaim:
Nyíri Márton
Nyíri Márton Dunakeszi Város al-

polgármestere

Zöld Dunakeszi Program
Ugyanakkor több dologról is be 
tudok számolni, amelyek az elmúlt 
időszakban történtek:

Megtörtént a Diáknegyed (és 
a cikk megjelenéséig valószínű-
leg) az új uszoda átadása is. Ezzel 
együtt az új intézményeket bekap-
csoltuk a helyi buszjáratok útvo-
nalába is, annak érdekében, hogy 
a tömegközlekedés minél inkább 
tehermentesítse körzetünket az el-
kerülhető autóforgalomtól. Ezáltal 
a Madách utca környékének lakói 
számára is elérhető közelségbe 

kerültek az újonnan létrehozott 
megállók, így ők is igénybe tudják 
venni a körjáratokat. Egyelőre ezek 
október végéig még próbajáratok-
ként üzemelnek, mert a kollégák 
igyekeznek az azóta beérkező la-
kossági tapasztalatokat összesíte-
ni, és ezeket figyelembe véve ki-
alakítani a végleges menetrendet. 
Célunk, hogy a Diáknegyed felé új 
kerékpárutat is építsünk, ezt is la-
kossági egyeztetés előzi meg. 

Több lakossági megkeresést is 
kaptam a legkülönbözőbb témák-
ban – gallyazás, parkolási helyzet, 
közlekedési kérdések, hulladék-
szállítás, balesetveszély elhárítása 
stb. - ezeknek igyekszem utána-
járni és a legjobb megoldást meg-
találni. A Madách utcai szelektív 
gyűjtőnél a nyári esőzések alá-
mosták a talajt, kértem a műszakis 
kollégákat, hogy ez kerüljön feltöl-
tésre, és találjunk megoldást arra, 
hogy a további alámosást megaka-
dályozzuk. 

Sajnos a közelmúltban tragikus 
esemény is történt körzetünkben: 
egy Móra Ferenc utcai családnak 
lakástűz miatt nagyon komoly kár 

keletkezett az otthonában, ami 
egy jó ideig lakhatatlanná is vált. 
Biztosításuk volt, de ezzel együtt is 
segítségre szorulnak. Létrejött egy 
Facebook csoport, „Dunakeszi tűz-
eset adomány” néven (köszönet 
a létrehozásért Lévai Katalinnak), 
ehhez lehet csatlakozni, itt napi 
szinten frissül, hogy mire van szük-
sége a károsult családnak. Csatla-
kozzunk minél többen, mutassuk 
meg, hogy Dunakeszi ilyen eset-
ben is összefog! 

Végül köszönöm azoknak a la-
kótársaimnak, akik az árvízveszély 
idején önkéntes segítséget aján-
lottak, még akkor is, ha ezt vé-
gül nem minden esetben kellett 
igénybe vennünk.  

Szintén mandátumot nyert kép-
viselő-társaimnak ezúton is gratu-
lálok, jó munkát kívánok nekik az 
önkormányzatban, a pártpolitikát 
háttérbe szorítva, viszont dunake-
szi szívvel!

Tisztelettel:
Nyíri Márton, az 5. sz. körzet 

képviselője
alpolgármester 

KEDVES LAKÓTÁRSAIM!

TISZTELT LAKÓTELEP SZÍVÉBEN ÉLŐK!

Tisztelt Lakótelepi Polgárok!
Októberrel véget ért az előző ön-
kormányzati ciklus, s az alakuló 
üléssel kezdetét vette a követke-
ző, számomra a kilencedik. A kez-
deti időszak a tervezéssel, a felada-
tok időzítésével, a legfontosabb cé-
lok kitűzésével telik majd, s rajta le-

szek, hogy azon programpontokat, 
melyeket a választások idején ígér-
tünk Önöknek, pontról pontra meg 
tudjuk valósítani, s az előző évekhez 
hasonlóan, folyamatos fejlődés, fej-
lesztés lehessen érzékelhető közös 
ügyeinkben!

Az esős idő ellenére nagy szám-
ban voltunk jelen október 6-án a 
megszépült Aradi vértanúk terén, 
hogy hőseinkre emlékezzünk! Ami 
nekem különösen jó érzés volt, hogy 
minden résztvevő gyönyörködve 
nézte a virágos, fás, rendezett par-
kunkat, mely a Fő út felől, az átutazók 
számára is jól látható! Innen végig sé-
tálva a Garas utca mellett megújult 
parkban, majd a Kőrösi parkban, át-
érve a Kegyeleti park melletti sétány-
ra, szebbnél szebb növényeket, cser-

jéket, virágokat lehet látni! Mindenki-
nek szívből ajánlom ezt a sétát!

Szeretném, ha az egész körzetben, 
ahol még van rá lehetőség ilyen zöld 
területeink legyenek, mert ez teszi 
igazán otthonossá a Lakótelep Szí-
vét!

A Programirodával együttműköd-
ve készítjük elő az adventi időszakot, 
s az ahhoz kapcsolódó programo-
kat. Nagyon bízom benne, hogy az 
itt élők örömére sikerül hangulatos 
és élvezetes eseményeket varázsolni 
minden érdeklődőnek!

Továbbra is szívemen viselem a 
körzet iskoláinak, óvodáinak, bölcső-
déjének sikeres működését, szoros, 
jó kapcsolatot ápolok ezen intézmé-
nyek vezetőivel, dolgozóival.

Közös sikerünk és örömünk, hogy 
már működnek az új középiskoláink 
a diáknegyedben, s a Dömötör Zol-
tán Dunakeszi Sportuszoda is átadás-
ra került.

Sokan keresnek még mindig ap-
róbb, nagyobb problémákkal, s jó 
látni, hogy egyre többen használ-
ják már a Dunakeszi App bejelen-
tési lehetőségeit is, ez meggyor-
sítja, segíti a megoldásokat, javí-
tásokat! 

Természetesen továbbra is várom 
a jelzéseiket, olyan ügyekben, me-
lyek szebbé-jobbá tehetik a Lakó-
telep Szívének életét! E-mailben a 
Seltenreich.j@dunakeszi.hu címen, 
telefonon, a 06303828380 számon, 
levélben a Garas utca 4. szám alatt, s 
persze személyesen is!

Facebookon a Seltenreich József 
"A Lakótelep Szíve" körzet Önkor-
mányzati Képviselője  oldalamon és 
a Lakótelep Szíve csoportban is!

Seltenreich József
4. számú választókörzet

önkormányzati
képviselője
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Közel másfél évtizedes hagyomány, hogy 
az adott önkormányzati ciklus végén 
Dióssi Csaba polgármester – maga és a 
képviselő-testület, azaz a városvezetés ne-
vében – elismerését fejezi ki azon szemé-
lyek, szervezetek irányába, akik az élet kü-
lönböző területein áldozatos munkájukkal 
hozzájárultak Dunakeszi fejlődéséhez. 
működéséhez. Idén a számos kitüntetett 
személy két ünnepség keretében – június 
2-án és szeptember 30-án – a VOKE Jó-
zsef Attila Művelődési Központ színház-
termében vehették át az elismerést. A 
polgármesteri elismerések átadásával a 
városvezetés köszönetét, nagyrabecsü-
lését és háláját fejezi azok számára, akik 
munkájukkal, elhivatottságukkal, a közös-
ség érdekében végzett tevékenységükkel 
példaként szolgálnak.

Az elismerésben részesülők közül – a 
teljesség igénye nélkül – ábécéendben 
lássuk azon szervezetek képviselőit vagy 
azon magánszemélyeket, akik vagy Du-
nakeszi 7. számú körzetében élnek, vagy 
körzetünk területén fejtik ki áldozatos 
tevékenységüket: Birényi Zsolt (a Városi 
Sportegyesület Dunakeszi gazdasági ve-
zetője), Budai János (játszótérőr), Csató 
Enikő (az alsói klubház foglalkozásveze-
tője), Dobos Bernadett (a Városi Sport-
egyesület Dunakeszi judószakosztályának 
vezetője) és Dobos Gábor (a judo Euró-
pa-bajnoki bronzérmes Pongrácz Bence 
edzője), Gálhidi Zoltán (a Dunakeszi Tő-
zegtó Sporthorgász Egyesület elnöke), 
dr. Guba Ágnes (háziorvos), Király-Pártos 
János (a Dunakeszi Alsó Polgárőr Egyesü-
let elnöke), Kiss Józsefné (a Kincsem böl-
csőde vezetője), Kiss-Magyary Ilona (az 
ALcSÓfesztivál társfőszervezője, egyéb 
alsói programok szervezője), Klajkó Ka-
talin (a Széchenyi István Általános Iskola 
igazgatója), Kovács Ilona (a Fenntartható 
Fejlődés és Humánerőforrás Szakmai Cso-
port vezetője), Kovácsné Kisbabér Ildikó 
(védőnő), Lindner Ádám (a Városi Sport-
egyesület Dunakeszi elnökhelyettese), 
Móczáné Sándor Mónika (védőnő), Molnár 

Henrietta (a Dunakeszi Vöröskereszt mun-
katársa), Monostori Zsuzsanna (háziorvosi 
asszisztens), Pasku Balázs (a Városi Sport-
egyesület Dunakeszi operatív vezetője), 
Stircula József (játszótérőr), Szabolcs Csilla 
(az ALcSÓfesztivál társfőszervezője, egyéb 
alsói programok szervezője), Szepesi Esz-
ter (a Dunakeszi Kőrösi Csoma Sándor 
Általános Iskola pedagógusa), Temesvári 
István (a Városi Sportegyesület Dunakeszi 
elnöke), Vörös József (villanyszerelő-mes-
ter, az alsói Mikulás), Zámbóné Pollermann 
Judit (a MALÉV Repülőklub vezetője).

Valamennyi díjazottnak ezúton is szív-
ből gratulálok, remélve, hogy az október-
ben kezdődő önkormányzati ciklusban is 
számíthatunk elkötelezett, a közösséget 
szolgáló munkájukra, amellyel hozzájárul-
nak Dunakeszi további fejlődéséhez.

Lezuhant egy kisrepülőgép október ele-
jén a Tőzegtavi út melletti szennyvíztelep 
közelében. A kisrepülőgép a Tőzegtavi 
út és a Röntgen utca kereszteződéséhez 
közel, egy telephely kerítésére és konté-
nerházára zuhant, a kiérkező tűzoltók a 
baleset miatt megsérült 40 literes üzem-
anyagtartályból felfogták a kifolyó üzem-
anyagot és megszüntették a szivárgást. 
Az Országos Mentőszolgálat több mentő-
egységet és mentőhelikoptert is riasztott 
a helyszínre. A szerencsétlenségben egy 
idősebb férfit könnyebb sérülésekkel szál-
lítottak földi úton kórházba, csodával ha-
táros módon nem történt komolyabb sze-
mélyi sérülés a baleset során. A dunakeszi 
repülőtéren egy bérlő szállt fel, pilótája 
hibát észlelt, vissza akart fordulni, de eh-
hez nem volt meg a megfelelő sebessége 
és felhajtóereje, ez vezetett a balesethez.

Körzetünkben az elmúlt egy hónapban 
két erdélyi csoport is látogatást tett. Előbb 
a 11. Dunakeszi ALcSÓfesztivált szervező 
Dunakeszi Alsó Fejlődéséért Kulturális 
Egyesület – képviseletében Kiss-Magyary 
Ilona, Sümegi Miklós elnök, Szabolcs, Csil-
la és jómagam – meghívására szeptember 
20-án a Kovászna megyei Rétyi Kováts 
András Ifjúsági Koncert-Fúvószenekar har-
minc taggal, majd október második hétvé-
géjén városunk egyik testvértelepüléséről, 
Székelykeresztúrról érkeztek felső tagoza-
tos diákok közel ötvenen. A rétyi fúvósok 
az ALcSÓfesztivál reggelén egy teherautó 
platóján fújtak ébresztőt az alsói utcákon 
végig gurulva, majd délután a színpadon 

tartottak bemutatót zenei repertoárjuk-
ból. A ’keresztúri néptáncosokat pedig a 
városi táncgálán való fellépésük előtt Ke-
rekes Dóra, a Révész István Helytörténeti 
Gyűjtemény vezetője kísért végig Alagon. 
A testvérvárosi diákok az alagi tréningköz-
pontot és Alagot tekintették meg: a nagy-
állomástól indulva elmentek a repülőtérre, 
onnan a tréningközpontba, ahol megnéz-
ték, hogyan működik ma a telep és megis-
merhették, milyen munka folyt itt régen, 
hány lovat tartottak. Ezt követően a VOKE 
József Attila Művelődési Központba men-
tek a diákok, ahol Kaszás Géza színművész, 
producer – alagi lakos – tartott nekik elő-
adást a Honfoglalásról.

Lakossági igényekre szabva indult az új 
buszmenetrend 2024. szeptember elsejé-
től. A helyi közösségi közlekedés jelentős 
átalakításon ment keresztül Dunakeszin. 
Az elmúlt időszakban gyűjtött lakossági 
tapasztalatok, a reggeli csúcsforgalom 
okozta problémák és új igények – például 
a Dunakeszi Diáknegyed és környékének 
jobb kiszolgálása – alapján készült el az új 
buszmenetrend, amely szeptember 1-től 
lépett érvénybe, majd a fokozatosan ér-
kezett lakossági észrevételeket a hivatal 
igyekezett figyelembe venni a menetrend 
finomhangolásakor. Az aktuális járatok 
menetrendje a dunakeszi.hu oldalon ér-
hető el.

Szeptember 21-én immár 11. alkalommal 
került sor a Dunakeszi ALcSÓfesztiválra. 
A rendezvény hivatalos oldalán (https://
www.facebook.com/alcsofesztival) közel 
900 fénykép tekinthető meg a remek han-
gulatban lezajlott eseményről. A körzet 
ingyenes alkalmi kiadványa, a Zöld Alsó 
következő lapszáma részletes beszámolót 
közöl majd a rendezvényről.

ELÉRHETŐSÉGEIM: 
benko.tamas.dunakeszi@gmail.com;  
+36 20 41 91 533; https://www.facebook.
com/benkotamasdunakeszi; https://www.
facebook.com/groups/2063444590570143. 
Papíralapú küldeményeiket eljuttathatják 
az alsói közösségi ház oldalán elhelyezett 
postaládába is (2120 Dunakeszi, Muskátli 
utca 2.).

 Benkő Tamás,
a 7. számú körzet 

képviselője

KÖRZETI BESZÁMOLÓ
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- Az augusztust a Dunakeszi Di-
áknegyed megnyitásával zárta, az 
októbert pedig egy új uszoda átadá-
sával indította a város. Az újság ha-
sábjain külön is beszámolunk a Dö-
mötör Zoltán Dunakeszi Sportuszo-
da a vizes létesítmény megnyitásá-
ról, de szeretnénk Öntől közvetlenül 
megtudni, mit jelent ez a fejlesztés 
Dunakeszinek?

- Köszönöm a kérdést. Akik köze-
lebbről ismernek, de talán a duna-
kesziek is tudják már, hogy nekem 
a valós igényeken alapuló fejlesz-
tések megvalósítása – mondhatjuk 
így – a szívügyem. Egy város és az 
ott élők életében nagyon fontos cél, 
hogy helyben elérhessenek mindent, 
amivel időt spórólhatnak meg, ezt 
pedig a családjukkal tölthetik el. Az 
oktatástól a munkahelyen át a spor-
tig, kikapcsolódásig minden terület-
re figyelünk, így e cél megvalósulá-
sa minden fejlesztés elindítása előtt 
fontos alapfeltétel. Mondhatnánk, 
hogy van már egy uszodánk, akkor 
minek kell még egy. Ez az uszoda a 
VSD szerint az egyesületnek, de sze-
rintem a lakosságnak is úgy kellett, 
mint egy falat kenyér. A 2017-ben 
megnyitott Gérecz Attila Tanuszoda 
a medence méretéből adódóan va-
lóban inkább tanuszoda, de termé-
szetesen úszóedzésekre és lakossági 
úszásra is kiválóan alkalmas. A ke-
reslet azonban nagyobb volt, mint a 
kínálat és az egy uszoda nyújtotta le-

hetőségek. Ezért terveztettük bele a 
Diáknegyed koncepciójába a sport-
uszodát. A 25 x 33 méteres medence 
és a két darab, egyenként 92 fő befo-
gadására alkalmas lelátó a vízilabda 
edzések mellett nemzetközi vízilab-
da mérkőzések rendezésére is megfe-
lelő az úszási és úszásoktatási lehető-
ség mellett. A tanmedence és a well-
ness rész pedig tovább növeli a lakos-
sági lehetőségeket.

- Kipróbálta már?
- Még nem volt rá alkalmam, de 

mivel szívesen sportolok és rendsze-
resen úszom is, biztosan hamarosan 
kipróbálom.

- A sportnál maradva… A minap 
jártunk a Lidl áruház felé, és lát-
ványos a haladás az új kerékpárút 
építésénél. Közben pedig felmerül a 
kérdés, hogy a Fő útnak legalább az 
építkezéssel érintett szakasza meg-
újulhat esetleg?

- Régi kérése volt a dunakesziek-
nek, hogy a Fő úti kerékpársávot, 
ami a Fő út–Szent István út keresz-
teződésében véget ér, kössük össze 
az EuroVelo6 kerékpárúttal, hogy 
biztonságos és folyamatos legyen a 
biciklis közlekedés a Fő úton. Ez a 
munka folyik most, de visszük to-
vább, át az ipari parkon, egészen az 
Auchan áruházig, hogy az oda mun-
kába vagy vásárolni járók közlekedé-
sét is segítsük. Idén elkészül a Lidl-

ig, jövőre pedig folytatjuk végig a 
Pallag utca mentén, a szervizúton. 
De addig is az útpálya rendezéséről 
is folynak a tárgyalások, hogy minél 
előbb terelés nélkül használhassuk a 
sávokat. Tuzson Bence országgyűlé-
si képviselő úrral azon dolgozunk, 
hogy itt a két körforgalmat és a vá-
rosból kivezető sávot kibővítsük. 

- Dunakeszi a gyönyörű parkjai-
val, rendben tartott közterületeivel 
minden évszakban más és más ar-
cát mutatja. A köztéri virágágyá-
sok téliesítése, vagyis fagytűrő nö-
vényekkel való átültetése is éppen 
zajlik. A Facebookon sorozatban di-
csérik a dunakesziek a jól átgondolt 
zöldprogramot…

- Valóban, Nyíri Márton zöld 
ügyekkel foglalkozó alpolgármester 
és Tóth Eszter főkertész szakmai irá-
nyításával tudatosan parkosítunk és 
ehhez tudatos vízgazdálkodást foly-
tatunk. Szerződést kötöttünk az új 
uszodával is, hogy felhasználjuk azt 
a vizet, amit nekik a higiéniai elő-
írások szerint naponta le kell enged-
niük, hogy cseréljék. Ezért indítot-
tuk el tavaly az esővízgyűjtő prog-
ramunkat is, hogy a lakosságot is 
hozzásegítsük ahhoz, hogy ne az 
ivóvizet kelljen locsolásra használni-
uk. Ezzel rengeteget spórolhatunk és 
még vigyázunk is a vízre, ami kincs. 

Szeredi Helga
Fotó: Kovács Zsolt

Dióssi Csaba polgármester: 
A város fejlődése töretlen
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INFORMÁCIÓK A HALOTTAK NAPI 
HOSSZÚHÉTVÉGÉRŐL

Alagi temető nyitvatartása 
október 21. és november 3. között

8:00-20:00

A várost járva láthatjuk, hogy lázas 
munka folyik a köztéri virágágyá-
sokban, Dunakeszi Város Önkor-
mányzata megkezdte az egynyári 
virágok cseréjét, Tóth Eszter főker-
tész szerint sok megkeresés érkezett 
olyanoktól, akik a közterületeken 
lévő egynyáriként ültetett virágokat 
szeretné megpróbálni átteleltetni. 
A növényeket az evangélikus temp-
lomtól vihette el a lakosság, míg az 
évelő fajtákat a templomok virág-
ágyásaiba ültették át.

Nyitvatartás
A Dunakeszi Városi Temető a ko-

rábbi évekhez hasonlóan novem-
ber 15-ig 07.00-20.00 óra között vár-
ja a látogatókat a hét minden nap-

ján. November 16. után állnak át a 
téli nyitvatartási rendre, 08.00-17.00 
óráig látogatható a temető. Az ünne-
pi időszakra a temetői iroda is ké-
szül, október 21. (hétfő) –november 
03. (vasárnap) között minden nap 
8:00 – 20:00 óra között tart nyitva.

Megközelítés, behajtás
• A nyitvatartás mellett a meg-

közelíthetőséget is könnyíti az Ön-
kormányzat, a főbejáraton kívül az 
Alagliget lakópark felől is megnyit-
ja a temetőt október 21. és november 
3. között, így a hátsó útról (Brunsz-
vik utca) is bejuthatunk a területre.

• Időközben megépült az Alagligeti 
elkerülő út, de az Óalagi Temető et-
től még zavartalanul látogatható. In-

nen lehajtva az Óalagi Temetőnél 
parkolók épültek és két gyalogos ka-
put is nyitott a fenntartó.

• Autóval a temetőbe a kegyeleti 
helyszínek nyugalmának biztosítása 
érdekében és a megnövekedett láto-
gatói számok miatt csak korlátozot-
tan engedik be autóval a fenntartók 
a látogatókat. Ez a lehetőség elsősor-
ban a mozgáskorlátozottak és az idő-
sek számára lesz biztosított. A korlá-
tozott gépjárműbehajtás október 30-
tól november 2-ig érvényes.

• Az temető az ünnepnapokon is 
megközelíthető a helyi buszjárattal, 
november 1-3. között mindhárom 
nap a 3-as menetrend szerint közle-
kednek a járművek.

• November 1-jén, Halottak nap-
ján sűrített buszjáratok indulnak. 
Reggel 7:10 és este 20 óra 

A biztonságos temetőlátogatás és 
a forgalom zavartalan haladása ér-
dekében a temetőben megerősített 
rendészeti szolgálatot biztosítanak a 
rendőrség és a polgárőrség tagjai.

Somodi Ákos

Mindenszentek és Halottak napja minden évben kiemelt jelentőségű 
esemény, amikor a családok felkeresik elhunyt szeretteik sírjait, hogy 
megemlékezzenek róluk. A Dunakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. az 
önkormányzat megbízásából ilyenkor előkészíti a temetőt és annak 
környékét, és meghosszabbítja a nyitvatartási időt ezen napokra.
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A korábbi években gyakran 
tapasztaltam magam is 

és az erre járó gyerekek szülei 
is jelezték, hogy a Budai Nagy 
Antal – Táncsics utca keresz-
teződésben nehézkes az ut-
cán való átkelés. Mára a meg-
növekedett gépjármű forga-
lom mellett a biztonsági koc-
kázat jelentősen emelkedett. 
Hogy tisztán lássuk a prob-
lémát, megkerestem az itt ta-
lálható Krisztus Király Álta-
lános Iskola és az Eszterlánc 
Óvoda vezetőit. Megbeszélé-
sünk eredményeképpen alá-
írásgyűjtést kezdeményez-
tem a kereszteződés biztonsá-
gosabbá tételéhez. Az aláírá-

sok száma megerősített abban, 
hogy megbeszélést folytas-
sak Dióssi Csaba polgármes-
ter úrral, akinek ezúton is sze-
retném megköszönni, hogy tá-
mogatta a projektet. A szava-
kat tettek követték, azonban a 
kereszteződés bonyolultsága – 
egyirányú utcák, kerékpársáv, 
3 ág találkozása – miatt hosz-
szas tervezési szakasz követ-
kezett, majd a szakhatósági 
engedélyeztetés. Nyárra meg-
kaptuk az engedélyeket. Az in-
tézményvezetőkkel egyeztetve 
a beruházást a nyári szünet-
re időzítettük. A munka ma-
gában foglalta 3 gyalogátke-
lőhely kialakítását, az érintett 
járdák akadálymentesítését, 
a beláthatóság növelését, biz-

tonsági korlátok kihelyezését, 
közvilágításbővítést, valamint 
parkolók kialakítását.

Reményemet fejezem ki, 
hogy a kivitelezés elérte alap-
vető célját, miszerint a keresz-
teződés biztonságosabbá vált, 
a szülőktől sok pozitív visz-
szajelzést kaptam. Nem győ-
zöm hangsúlyozni, hogy főleg 
a reggeli időszakban rendkí-
vül fontos, hogy az arra köz-
lekedők figyeljenek az új köz-
lekedési szabályokra, az autó-
soktól kiemelt figyelmet ké-
rek, hiszen a gyerekeknek is 
szokni kell még az új forgal-
mi rendet.

Időközben elkészült egy 
másik beruházás is, amiről 
szintén szeretnék röviden be-

számolni. A Szent Mihály-
templom oldalában, a Révész 
István Helytörténeti Gyűjte-
ménnyel szemben új parko-
lók készültek el. Ezt még ta-
vasszal egyeztettük polgár-
mester úrral, amikor az el-
készült Szent Mihály teret, és 
a templom másik oldalán el-
készült parkolókat jártuk be 
közösen. A terület korábban 
is a parkolást szolgálta poro-
san, sárosan. Így a kivitele-
zés célja a meglévő használa-
tot fenntartva kulturált, ren-
dezett környezet kialakítása 
volt. A vízelvezetés miatt itt is 
gyeprácsos megoldást alkal-
maztunk, ezt követő időszak-
ban pedig a zöldterület is ren-
dezett kialakítást kap.

Új gyalogátkelők készültek el 
a Budai Nagy Antal – Táncsics 
utca kereszteződésben

2024. AUGUSZTUS VÉGÉRE EL-
KÉSZÜLT A BUDAI NAGY ANTAL 
– TÁNCSICS UTCA KERESZTEZŐ-
DÉSBEN AZ ÚJ GYALOGÁTKELŐK KI-
ALAKÍTÁSA. AZ ÉPÍTKEZÉS SZÜK-
SÉGESSÉGÉRŐL SZABÓ JÓZSEF A 
DUNAKESZI 3. SZ. VÁLASZTÓKÖR-
ZET ÖNKORMÁNYZATI KÉPVISELŐ-
JÉT KÉRDEZTÜK.

Szabó József önkormányzati képviselő
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A tanácsteremben vendégül lá-
tott diákok kérdéseire készség-

gel válaszolt a polgármester, majd az 
így átadott ismeretekre egy kvízjá-
tékkal is készült az önkormányzat. 
Az online teszthez a gyerekek nagy 
örömükre a telefonjukat használ-
hatták, aki pedig a legtöbb kérdésre 
a helyes válaszokat a leggyorsabban 
adta meg, ajándékot is kapott.

Keller Anikó aljegyző asszony, 
az ügyfélszolgálat vezetője pedig 
az ügyfélszolgálaton is körbevezet-
te a gyerekeket, akik interaktív mó-

don próbálhatták ki az ügyintézé-
sek menetét. Az anyakönyvvezető 
asztalánál lehetőséget kaptak a név-
változtatásra, igényelhettek maguk-
nak Dunakeszi kártyát, adóügyek-
ben fizetési meghagyásra kérelmet 
tölthettek ki, és végigvezették őket 
azon, hogyan működik a talált tár-
gyak bejelentése. Persze mindezeket 
csak a “játékok” szintjén. Itt szintén 
szerepet kapott a telefon, ahol a Du-
nakeszi applikáción végigvezették 
őket az ügybejelentésen. Záráskép-
pen pedig “Vili, a drón” mutatko-

zott be, és különböző magasságok-
ból készítette el a gyerekekről a cso-
portképet.

Előző évben már volt egy szerve-
zett hivatali látogatás, akkor min-
den dunakeszi iskolából 2-2 diákot 
láttak vendégül és vezették őket kör-
be a hivatalban. Lehet, hogy ebből 
hagyomány lesz, különösen így év 
elején, akár a helyi önkormányzatok 
napjának apropóján.

Szeredi Helga
Fotó: Kovács Zsolt

ÁLLAMPOLGÁRI ISMERETEK ÓRA 
A POLGÁRMESTERI HIVATALBAN

“Hogyan telik a polgármester 
egy napja?”, “Várhatóak-e 
újabb beruházások?”, “Vál-
tozik-e még a buszmenet-
rend?”, “Az iskolás fiatalok 
hova járhatnak szórakozni?”, 
“Hogy sikerült az árvízvé-
delem” - kapott kérdéseket 
kapott Dióssi Csaba pol-
gármester a Kőrösi Csoma 
Sándor Általános Iskola 8.A 
osztályos diákjaitól, akik 
állampolgári ismeretek óra 
keretében látogattak be a 
polgármesteri hivatalban. 

Keller Anikó aljegyző, 
az ügyfélszolgálat 

vezetője
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„Becsüljük ezt meg, amíg van rá lehe-
tőségünk, ráadásul ezzel példát mu-
tatunk a gyerekeknek, fiataljaink-
nak” – kéri a városvezető.

Az Idősek világnapján Pál Dénes 
táncdalénekes, a 2012-es The Voice 
magyarországi hangja és a 2014-
es Sztárban sztár nyertese lépett fel 
a VOKE József Attila Művelődési 
Központban, melyet zsúfolásig meg-
töltöttek a szép korú dunakeszi pol-
gárok.

A nagy érdeklődéssel várt műsor 

előtt Csoma Attila, a József Attila 
Művelődési Központ igazgatója, ön-
kormányzati képviselő kedves sza-
vakkal köszöntötte az ünnepelt höl-
gyeket és urakat. 

“Megmondom őszintén, zavarban 
vagyok, mert a mai nap az idősekről 
szól, itt mégis csupa fiatalos, mosoly-
gós arcot látok magam körül” – kezd-
te beszédét Csoma Attila. A bókot 
természetesen nagy tapssal és neve-
téssel fogadták a vendégek, ahogy azt 
a megjegyzést is, hogy azt a korosz-
tályt, akiket az igazgató 30 évvel ez-
előtt idősnek gondolt, bizony mára a 
kortársai lettek, így mint sok minden, 
az idő és a kor is relatív.

“Egy szó, mint száz, ünnepelni, 
köszönteni jöttünk. Szokás nálunk, 
hogy ilyenkor az önkormányzat mű-
sorral köszönti a szeniorkorosztályt, 
így természetesen ezt idén sem tesz-
szük másként. Ráadásul ma van a 
zene világnapja is, így nem is ünne-
pelhetnénk méltóbb módon, mint 
egy koncerttel” – idézte az idősügyi 
tanácsnok szavait a dunakeszipost.
hu.

Csoma Attila Dunakeszi szenior 
lakóinak tolmácsolta a város elisme-
rését, a zenés műsorhoz mindenkinek 

nagyon jó szórakozást, a jövőben pe-
dig nagyon jó egészséget kívánt.

A színpadra lépő Pál Dénes tánc-
dalénekes az ismert és népszerű slá-

gerek mellett – saját élete példáján 
keresztül – nagy szeretettel beszélt a 
család mindennél erősebb összetar-
tó erejének jelentőségéről, a szülők és 
a gyermekek egy életre meghatározó 
kapcsolatáról, egymás iránti szerete-
téről és tiszteletéről. 

(Vetési)
Fotó: Kovács Zsolt

Az idős emberek köszöntése 
„Dunakeszin minden évben külön rendezvénnyel készü-
lünk a 65 év feletti korosztálynak, hiszen a város életében 
is fontos szerepe van a támogatásuknak, tapasztalataik-
nak, és ezt nem győzzük megköszönni” – írta Facebook-
oldalán Dióssi Csaba polgármester, aki a városban élő 
idős emberek több évtizedes tevékenységét méltatva egy 
személyes hangvételű bejegyzésben nagy tisztelettel és 
elismeréssel köszönte meg édesapjának az együtt töltött 
tartalmas éveket, a közös gondolkodást.

Dióssi Csaba 
és édesapja

Pál DénesCsoma Attila
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Kocsis Dániel, 
Téglás-Papp Richárd, 
Szabó Balázs

Megalakult a Dunakeszi 
Lengyel Nemzetiségi Önkormányzat

2024. október 7-én 
megtartotta alaku-
ló ülését Dunakeszi 
Lengyel Nemzetiségi 
Önkormányzata, így 
14 év elteltével újra 
lesz képviselete a Du-
nakeszin élő lengye-
leknek.

A város polgármesteri hiva-
talában megtartott alakuló 

ülésen bemutatkoztak a június 
9-én, a Magyarországi Lengyel 
Katolikusok Szent Adalbert 
Egyesülete jelöltjeiként megvá-
lasztott nemzetiségi képviselők, 
Téglás-Papp Richárd, Kocsis 
Dániel és Szabó Balázs. A meg-
jelenteket Kocsis Dániel, mint 
korelnök köszöntötte, majd a 
háromfős testület tagjai átvet-
ték megbízólevelüket, letették 
képviselői esküjüket, aláírták 
esküokmányaikat és benyúj-
tották vagyonnyilatkozataikat. 
A testület – miután kimond-
ta megalakulását – elnököt és 
elnökhelyettest választott. En-
nek eredményeként Dunake-
szi Lengyel Nemzetiségi Ön-
kormányzatának elnöke Szabó 
Balázs, elnökhelyettese Téglás-
Papp Richárd lett, Kocsis Dáni-
el pedig nemzetiségi képviselő-
ként segíti majd kettejük mun-
káját. Mindannyian társadalmi 
munkában látják el tisztségü-
ket. A létrejött képviselő-testü-
let elfogadta saját Szervezeti és 
Működési Szabályzatát is, a so-
ron következő ülésen pedig vár-
hatóan megkötik az együttmű-
ködési megállapodást is Duna-
keszi Város Önkormányzatával.

Szabó Balázs köszöntő beszé-
dében elmondta, hogy Dunake-
szin korábban 2002 és 2010 kö-
zött működött (akkor még ki-
sebbséginek nevezett) lengyel 
önkormányzat, melynek ala-
pítója és elnöke – az azóta már 
elhunyt – Jerzy Kochanowski 
volt. Kochanowski a magyaror-
szági lengyelség közismert alak-

jaként többszörös alelnöke volt 
a Bem József Lengyel Kulturá-
lis Egyesületnek, elnökhelyette-
se az Országos Lengyel Önkor-
mányzatnak, alapítója és szer-
kesztője a magyarországi len-
gyelség lapjának, a Glos Polonii 
magazinnak. Nevéhez fűződik 
a Dunakeszi és Ószandec (Stary 
Sącz) között létrejött testvérvá-
rosi kapcsolat kialakítása, mely 
mindmáig él a két város közt. 
Szabó úgy fogalmazott, hogy 
szeretnék az ő munkásságának 
emléket állítva végezni jövőbe-
li tevékenységüket és új lendü-
letet adni az Ószandeccel meg-
lévő testvérvárosi kapcsolatnak.

Szabó Balázs elmondta még, 
hogy a lengyel nemzetiségi ön-
kormányzat újbóli megalapí-
tását az tette lehetővé Dunake-
szin, hogy a 2022. évi népszám-
lálás eredménye szerint 28-an 
vallották magukat lengyel nem-
zetiségűnek a városban. Mivel a 
nemzetiségek jogairól szóló tör-
vény úgy rendelkezik, hogy ha 
egy településen 25-nél többen 
vallják magukat egy adott nem-
zetiséghez tartozónak, részükre 
ki kell írni a települési nemze-
tiségi választást. Miután akadt 
három jelölt és őket nemzetiségi 
jelölőszervezet is támogatta, va-
lamint maga a választás is érvé-
nyes és eredményes volt, így 14 
év után újra létrejöhetett Duna-
keszin a lengyel önkormányzat.  
Szabó elmondta, hogy a lengyel 
nemzetiségi önkormányzat – a 
törvényi előírásoknak megfele-
lően – évente négy ülést, köztük 
egy nyilvános közmeghallga-
tást köteles tartani; utóbbit dec-

emberben DUNAKESZI LEN-
GYEL NEMZETISÉGI ÖN-
KORMÁNYZAT SAMORZĄD 
POLSKI W DUNAKESZI sze-
retnék majd megrendezni, 
melyre az összes Dunakeszin 
élő lengyelt és a lengyel nemzet-
tel szimpatizáló magyart várják 
majd.

Az alakuló ülésen elhangzott 
az is, hogy az országban ösz-
szesen 3.363-an, Pest várme-
gyében pedig 306-an szerepel-
tek a lengyel választói névjegy-
zékben. Szabó Balázs elmondta, 
hogy sajnos Pest vármegyében 
nem tudott területi szintű len-
gyel képviselet alakulni, mi-
vel a vármegyében – Dunakeszi 
mellett – csak Érden, Szentend-
rén és Gödöllőn jött létre len-
gyel önkormányzat, a várme-
gyei önkormányzat létrehozá-
sához viszont legalább tíz tele-
pülés kellett volna. Az országos 
választáson a Polonia Nova és a 
Bem József Egyesület közös lis-
tája 9, a Szent Adalbert Egyesü-
let 6 mandátumot szerzett a 15 
fős testületben, melynek alaku-
ló ülése október 15-én lesz Kő-
bányán.

Szabó Balázs bemutatkozásá-
ban elmondta azt is, hogy több 
mint húsz éve elkötelezett híve 
a lengyel-magyar barátságnak. 
Több mint kétszáz alkalommal 
járt már életében Lengyelország-
ban, felsőfokon beszél lengyelül. 
2010-ben a Nemzetközi Viseg-
rádi Alap ösztöndíjasaként egy 
évet tanult a Varsói Egyetemen. 
A 2010-es években a lengyel 
és a magyar nemzeti szerveze-
tek közötti kapcsolatok építésé-

vel és ápolásával foglalkozott és 
mind politikai, mind pedig kul-
turális téren számtalan kétolda-
lú kezdeményezésben vett részt 
az elmúlt húsz évben. 2009 óta 
rendszeres résztvevője a novem-
ber 11-i varsói Függetlenség Me-
netének, melyen ma már több 
százezer lengyel vesz részt min-
den évben. Számos történelmi 
megemlékezés, ünnepség, kon-
ferencia és lengyelországi utazás 
ill. lengyel csoportok magyaror-
szági utazásának megszervezé-
sében vett már részt. 2017-ben 
határon túli magyar és határon 
túli lengyel ifjúsági szervezetek 
számára szervezett nagy sikerű 
nyári tábort Budapesten és a Ba-
latonon. Hosszú évek óta a len-
gyel To My Kibice futballmaga-
zin munkatársa és éveken át volt 
szerzője a lengyel futballról tu-
dósító Ekstraklasa.hu oldalnak. 
A Legia Varsó futballcsapatának 
szurkolójaként a lengyel futball 
és a lengyel szurkolói mozgalom 
nagy rajongója. A júniusi nem-
zetiségi választásokon Dunake-
szi mellett az Országos Lengyel 
Önkormányzat képviselőjének 
is megválasztották.

Szabó Balázs végezetül azt is 
elmondta, hogy az önkormány-
zat megalapítása és vezetése 
mellett szándékában áll a helyi 
lengyel közösség újjászervezése 
is. Ezért arra kéri a Dunakeszin 
élő lengyeleket, hogy vegyék 
fel a kapcsolatot vele a szabo.
balazs@o2.pl címen és kövessék 
be az önkormányzat újonnan 
létrehozott Facebook-oldalát is 
a facebook.com/polonia.duna-
keszi címen.
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Paksa Eleonóra és Mecsei Mona

A nemzetiségi önkormányzati választáson Dunake-
szin, a Magyar Ukrán Kulturális Egyesület, Egy-

ség Ukrán Egyesület színeiben hárman jutottak be az 
önkormányzatba: Ignácz Viktória, Paksa Eleonóra és 
Mecsei Mona. A közelmúltban tartotta a 3 fős ukrán 
nemzetiségi önkormányzat alakuló ülését, ahol Ignácz 
Viktóriát elnöknek, Paksa Eleonórát alelnöknek vá-
lasztották.

Még az alakuló ülés előtt beszélgettünk Mecsei 
Monával, az Dunakeszi Ukrán Nemzetiségi Önkor-
mányzat tagjával, aki elmondta, hogy mindkét társa uk-
rán nemzetiségű, ő pedig a családja révén ukrán, de már 
Magyarországon született.

- Tulajdonképpen a háború következménye, hogy 
most itt, Dunakeszin az ukránok közössége létre tudott 
jönni, hiszen korábban nem volt ilyen nemzetiségi ön-
kormányzat. Úgy is mondhatnám, hogy a háború elől 
menekülő családok kaptak itt lehetőséget - kezdi a be-
szélgetést Mecsei Mona. 

- Természetesen megnőtt a háború miatt a menekültek 
száma mindenhol, itt Dunakeszin is. Egyre többen va-
gyunk/vannak, és úgy láttuk, most már itt az ideje kép-

viselni ezeket a családokat, az ukrán embereket. Ezzel is 
segítjük a beintegrálódást és lehetőség nyílik fenntartani 
az ukrán kultúrát is.

Az új nemzetiségi önkormányzat nagy lelkesedéssel 
kezd hozzá a munkának. Fontosnak tartják a kisgyer-
mekek, az óvodák, családok integrációját, de emellett ki-
emelt hangsúlyt fektetnek arra, hogy az ukrán kultúrát 
itt, Magyarországon is ápolják, megőrizzék. Ennek érde-
kében verseket fordítanak ukránról magyarra, magyar-
ról ukránra, könyvbemutatókat, Mikulás napot, húsvé-
ti és karácsonyi ünnepségeket, felolvasó esteket, pikni-
ket szeretnének rendezni az ukrán és magyar családok-
nak. Ezen túl még nagyon sok ötlet van a tarsolyukban.

Kérdésünkre, hogy Dunakeszin, találtak-e megélhe-
tést, munkát, az ukrán családok, Mecsei Mona elmond-
ta, nagyon sokan dolgoznak, de még vannak, akik segít-
ségre szorulnak. 

Beszélgetésünket Paksa Eleonóra, alelnökkel folytat-
juk, aki 24 éve él Dunakeszin, 1992-ben érkezett Ma-
gyarországra a kárpátaljai Ungvárról. 

- Nagyon örülünk, hogy sikerült megalakítani az uk-
rán nemzetiségi önkormányzatot, holnap lesz az alaku-
ló ülés, én alelnök vagyok, Ignácz Viktória elnök lesz, 
de a lényeg a munka, ami ránk vár. Célunk, hogy a Ma-
gyarországon élő ukrán embereket képviseljük, segít-
sük őket beilleszkedni a magyar társadalomba, de arra is 
kell törekednünk, hogy az itt élő gyerekek a háború után 
reintegrálódjanak, és visszamehessenek saját hazájukba. 
Nekünk kell biztosítani, hogy a kulturális, nyelvi tradíci-
ókat, hagyományokat meg tudják őrizni és emellett Ma-
gyarországon is jól érezzék magukat.

Paksa Eleonóra személyes tapasztalataiból kiindulva 
elmondta: a dunakeszi emberek, családok segítőkészek, 
tudja, hogy Magyarország is nagyon nagy humanitári-
us segítséget nyújtott Ukrajnának. Céljuk a jó szomszéd-
ság, hogy jó szomszédságban tudjon a két nemzet tovább 
élni.

„Most itt vannak az ukránok, és mi vagyunk ezek a hi-
dak, akik a legjobban tudjuk megmutatni kulturálisan, 
emberileg – és ez a legfontosabb -, hogy barátság legyen 
köztünk. Hidat építünk a két nemzet között” – mond-
ta befejezésül az Dunakeszi Ukrán Nemzetiségi Önkor-
mányzat alelnöke.

Vetési Imre
Fotó: KesziPress

Dunakeszi Város Önkormányzata mellett szép számban vannak jelen a város-
ban a nemzetiségi önkormányzatok, amelyek sora a június 9-iki önkormányzati 
választásokon eggyel bővült, mégpedig az ukrán nemzetiséggel. Nem számít ez 
meglepetésnek, hiszen az orosz-ukrán háború elől elmenekült családokból töb-
ben is városunkat választották lakhelyül. Ők úgy látják, hogy összefogva jobban 
tudnak beilleszkedni az új környezetbe és rendezvényeikkel is megmutathatják 
nemzeti hagyományaikat, tovább színesítve ezzel a helyi programokat.

HIDAT ÉPÍTENEK 
A KÉT NEMZET KÖZÖTT

Megalakult a Dunakeszi Ukrán Nemzetiségi Önkormányzat
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Ma is élénk emlékként él a sportkedvelők szívében Szepesi 
György frenetikus közvetítése az 1964-es  tokiói olimpia egyik 
legizgalmasabb, óriási feszültséget hozó összecsapásáról, a ma-
gyar-szovjet férfi vízilabda-válogatott mérkőzésről. Ki ne emlé-
kezne az utánozhatatlan közvetítésre, arra a hosszú perceknek 
tűnő másodpercekre, amikor Szepesi György valósággal köve-
telte a kiváló balkezes magyar játékostól, hogy: „Lőj, Dömötör, 
lőj! …" 

Dömötör Zoltán 
már a tokiói olimpián 

halhatatlan 
legendává vált

Dunakeszi szemmel

Köztudott, hogy Szepesi György 
már életében halhatatlanná tette a 
legendás felszólításával Dömötör 
Zoltánt, aki, ha nem is lőtt, hanem 
ejtett, az ő íveléses góljával nyert a 
szovjetek ellen 5-2-re, és lett arany-
érmes az 1964-es tokiói olimpián a 
magyar pólóválogatott. 

- Dömötör Zoltán egy igazi le-
genda, egy ikon volt, aki sajnos 
2019. november 20-án, életének 
85. évében itt hagyott bennünket – 
mondta az uszodaavató ünnepség 
után Csoma Attila önkormányza-
ti képviselő, akitől azt is megtud-
hattuk, hogy az önkormányzat az 

ő javaslata alapján választotta az új 
uszoda névadójának Dömötör Zol-
tánt. 

- Dömötör Zoltán igazi példa-
kép, aki olimpiai és Európa-baj-
nok vízilabdázó, Eb-aranyérmes 
úszó volt. Talán kevesen tudják – 
idézi a legendás vízilabdázó sport-
karrierjét – hogy úszóként kezd-
te pályafutását, és alig 19 évesen, 
1954-ben, Torinóban tagja volt az 
Európa-bajnokságot nyerő 4x200-
as gyorsúszóváltónak. Csak ké-
sőbb pártolt át a vízilabdához, ahol 
úszótudását hasznosítva, ráadásul 
balkezesként gyorsan a legjobbak 
közé került. 

A válogatottban 116 mérkőzésen 
játszott, a legnagyobb formában a 
tokiói olimpián, amikor az arany-
érmet bebiztosító gólját is szerezte. 
Előtte Rómában, utána pedig Me-
xikóvárosban volt tagja a bronz-
éremig jutó magyar csapatnak, és 
tagja volt a Budapesten, 1958-ban, 
majd Lipcsében, 1962-ben Európa-
bajnok válogatottban is. Az Olim-
piai Bajnokok Klubjának 2004-től 
2012-ig volt elnöke.

Dömötör Zoltán sportpályafutá-
sa, életútja példaértékű, olyan egyé-
niség volt, akinek teljesítménye kö-
vetendő szép példa a mai ifjúsága 
számára – jelentette ki Csoma At-
tila, aki örömét fejezte ki, hogy a 
Solymáron élő család az első szó-
ra támogatta a város kérését, özve-
gye és lánya nagy örömmel fogadta, 
hogy Dunakeszi új uszodáját Dö-
mötör Zoltánról nevezzük el. Bol-
dog vagyok, hogy a család támogat-
ta kérésünket és az avató ünnepsé-
get is megtisztelték személyes jelen-
létükkel – tette hozzá Csoma Attila. 

Igazi legenda, egy ikon volt az új uszoda névadója

LŐJ, DÖMÖTÖR, LŐJ!...
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Dióssi Csaba polgármester 
örömét és köszönetét 
fejezte ki Dömötör Zoltán 
özvegyének, 
a családjának, hogy első 
szóra támogatták az 
önkormányzat kérését

- válaszol a polgármester

- Apuék fantasztikus tokiói győ-
zelmekor négyéves kislány voltam, 
úgyhogy igazából akkor én még 
nem fogtam fel, hogy mekkora 
örömöt szereztek Magyarország-
nak – osztotta meg velünk emléke-
it a halhatatlan vízilabdázó lánya, 
Dömötör Erzsébet, aki édesanyjá-
val és az áldott állapotban lévő lá-
nyával érkezett az ünnepségre.

- Amikor kezdtem felcsepered-
ni, akkor már a családhoz hason-

lóan én is borzasztó büszke vol-
tam apura, és az olimpiai bajnok 
csapattársaira. Én is állandóan az 
uszodában voltam, a sport volt az 
életünk. Egyébként anya és apa is 
úszott, egy volt az edzőjük, így is-
merkedtek meg. Anyu 15, apu pe-
dig 18 éves volt, a sport szerelmet 
szült. A medencében éltünk, a vízi-
labdázók gyakran engem dobáltak 
a labda helyett – mesélte Dömötör 
Erzsébet, aki azt is elárulta, hogy ő 
is úszóként kezdett versenyszerűen 
sportolni. 

- Tizennégy éves koromig ver-
senyszerűen úsztam, de amikor 
apu Algériában edzősködött, ak-
kor abba hagytam, mert nagyon 
alacsony volt azt ottani úszósport 
színvonala. Nem volt értelme ver-
senyszerűen folytatni, ezért más-
ra fókuszáltam, készültem a civil 
életre – mondta Dömötör Erzsébet, 
aki édesanyja, az egész család ne-

vében köszönetét és háláját fejez-
te ki, hogy Dunakeszi édesapjáról, 
Dömötör Zoltánról nevezte el az új 
városi sportuszodát. 

 - Nagyon nagy megtisztelte-
tésnek érezzük, hogy apu lehet 
az uszoda névadója, aminek kö-
szönhetően a legendája tovább 
él. Anyukám meghatódottságá-
ban rendszeresen sír, ha meghall-
ja, ha beszélünk róla. Édesapám is 
nagyon büszke lenne rá, aki mint 
mindig, azt mondaná, hogy szeres-
sük a sportot, ami révén igaz embe-
rek leszünk. Boldoggá tett bennün-
ket Dunakeszi, hogy az országban 
elsőként neveztek el édesapám-
ról sportlétesítményt. Azt kíván-
juk, hogy a dunakesziek szeressék 
a sportot, az úszást, ami nagyszerű 
esélyt ad ahhoz, hogy teljes, egész-
séges életet élhessünk – hangzottak 
Dömötör Erzsébet megszívlelendő 
szavai. Vetési Imre
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Szöllősi Mátyás 
és Oberczián Géza

A közönség tagjai hallhattak az 
írói pálya nehézségeiről és örö-

meiről; a nemrég megjelent Fóbia 
című regény keletkezésének körül-
ményeiről; láthattak szomorú és 
fájdalmas témákat bemutató kár-
pátaljai fotókat, amelyek az orosz-
ukrán háború kitörése utáni he-
tekben készültek. Meghallgatták 
Szöllősi Mátyás útinapló-jegyzetét 
Valériáról, az időközben elhunyt 
nagymuzsalyi idős, vak özvegyasz-
szonyról. (Az írás a Helikon erdélyi 
irodalmi portálon jelent meg tavaly 
októberben Tükör címmel.) Zenei 
aláfestésként egy Chopin-noktürn 
és egy Sibelius-mű is elhangzott. 
Az összművészeti est dedikálással 
és beszélgetéssel zárult.

A Kárpát-medencei Kortárs Iro-
dalmi Estek Dunakeszin című ren-
dezvénysorozat november 4-én 
folytatódik a VOKE József Attila 
Művelődési Központban, amikor 
is két, Magyarország Babérkoszo-
rúja díjas erdélyi költő, Fekete Vin-
ce és Lövétei Lázár László lesznek a 
vendégek. Transzszilvanizmusról, 
az erdélyi irodalomról és saját köl-
tészetükről beszélnek majd sok fel-
olvasással.

Laurinyecz Péter Pál

A Kárpát-medencei Kortárs Irodalmi Estek Du-
nakeszin című rendezvénysorozat harmadik prog-
ramjaként 2024. október 3-án került sor Szöllősi 
Mátyás irodalmi estjére a dunakeszi Kölcsey Ferenc 
Városi Könyvtárban. A többkötetes szerzővel (aki 
író, költő és fotóriporter is egyben) Oberczián Géza 
dunakeszi író beszélgetett.

Szöllősi Mátyás volt 
a dunakeszi könyvtár vendége
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A szokásos Ford modelleken kí-
vül most a Magyarországon 

talán elsőként bemutatott teljesen 
elektromos AIWAYS U5-ös model-
lel is megjelentünk. Bár jelenleg az 
Aiways gyártóval a legszorosabb az 
együttműködésünk elektromos au-
tók tekintetében, mégis leginkább 
az általános elektromos autózás-
ról illetve EV piac regionális álla-
potáról szerettünk volna vissza-
jelzést kapni látogatóink részéről. 
Amennyiben nagyon röviden kel-
lene elmondanunk a nap tapaszta-
latait, akkor annyit mondanánk, 
hogy meglepően pozitív. Az időjá-
rás is kegyes volt hozzánk, így ki-
csik, és nagyok is megtalálták itt azt 
a szabadtéri családi programot, ami 
leginkább tetsző volt számukra. Az 
Aiways U5-ös standunknál is ren-
geteg érdeklődővel beszélgettünk, 
ahol szakmai eszmecserére, és az 
érdeklődők által felvetett kérdések 
megválaszolására is sor került.  

Büszkén tapasztaltuk, hogy ré-
giónkban nagyjából mindenki tá-
jékozott volt az elektromos autó-
zással kapcsolatos fogalmakról. 
Ezt rendkívüli örömmel fogadtuk, 
mert véleményünk szerint ez a fajta 
tudatos autó használat vezet ahhoz, 
hogy környezetvédelmi és energeti-
kai szempontok mentén is optima-
lizálni tudjuk közlekedési szokása-
inkat. Természetesen nem szabad 
tagadni, hogy jelenleg ennek még 
viszonylag markáns kezdeti anya-
gi invesztíciós pillére van, de az el-
múlt évek tendenciát figyelemmel 
kísérve bátran állítható, hogy ez a 
rés határozottan szűkül. 

A nap folyamán nyereményjáték-
kal is készültünk, illetve ezúton sze-
retnénk köszönetet mondani a szer-
vezőknek, hogy lehetőséget kaptunk 
egy színpadi beszélgetésre is, mely-
nek során igyekeztünk technikai és 
iparági ismereteinket megosztani a 
kedves érdeklődőkkel – tájékoztatta 
lapunkat Kállay Imre cégvezető.

A Kállay Autó idén harmadik alkalommal képviselte magát a Dunakeszin 
megrendezett családi kresz napon. A rendezvény most a közelmúltban átadott 
gigantikus és modern Dunakeszi Diáknegyednél került megrendezésre, amely 
környezet véleményünk szerint az eddigi legjobb és legalkalmasabb volt a ren-
dezvény hatékony lebonyolítására. 

Nagy sikere volt 
az AIWAYS U5-ös modellnek
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Azóta is őszinte testvéri szeretet-
tel fogadjuk egymást, évről évre 

igazi barátságok szövődnek a ke-
resztúri és a dunakeszi gyerekek és 
családok között – mondta a hétvégén 
rendezett Dunakeszi Városi Néptánc 
Gálán nagy sikerrel bemutatkozó 
székelykeresztúri Mákvirágok nép-
tánccsoport vezetője, Mátéfi Csaba. 

- Én már 30 éve, 1994 óta min-
dig örömmel jövök és hozom a fiatal 
táncosainkat Dunakeszire, mert ne-
kem testvéreim, nekünk testvéreink 
az itt élő emberek. Egykoron elvá-
lasztottak bennünket, de a 600 kilo-
méter távolságból is éreztük az együ-
vé tartozást, sohasem tudták szét-
szakítani a rokoni kapcsolatainkat. 
Kölcsönösen szeretjük és tiszteljük 
egymást, rendkívül erősek az em-
beri és a kulturális kapcsolataink – 
húzta alá Mátéfi Csaba, aki nagy lel-
kesedéssel mesélt arról az élmény-
ről is, melyet dr. Kerekes Dórának, a 
Révész István Helytörténeti Gyűjte-
mény vezetőjének köszönhetnek.

- Csodálatos napunk van, hiszen 
megismerhettük Alag rendkívül szí-
nes és gazdag történelmét, jártunk a 
repülőtéren, megcsodálhattuk a le-
gendás alagi tréningtelepet, a lovar-
dát, a nagy hírű zsokék ma is pom-
pázatos szépségű villáit. Nagyon sok 
érdekes emberrel találkozhattunk. 
Örök élmény marad a mai közel 10 

kilométeres városnéző túra – me-
sélt a Mákvirágok együttes vezetője, 
aki feleségével, Mátéfi Zitával együtt 
számos díjban, szakmai kitüntetés-
ben részesült a néptáncoktatás terü-
letén elért kimagasló eredményeik 
elismeréseként.

Mint minden évben, ezúttal is ha-
talmas sikert aratott a Mákvirágok 
két csoportja – kicsik és nagyok –, 
hosszasan ünnepelték őket a duna-
kesziek.

- Mindenki érezhette, láthatta, 
hogy a székelykeresztúri és a duna-
keszi néptáncosok menyire inspi-
rálják egymást, fantasztikus hatás-
sal vannak egymásra, akik csodá-
latos produkciókkal ajándékozták 
meg a művelődési központ közön-
ségét – mondta a néptáncgála után 
Tóth Zoltán, a Kőrösi Csoma Sándor 
Általános Iskola igazgatóhelyette-
se, a dunakeszi néptáncoktatás egyik 
meghatározó személyisége.

- Úgy gondolom, hogy két kiváló 
táncpedagógus-kollégám, a duna-
keszi Gyúró Tamás és Mátéfi Csa-
ba nevében is mondhatom, hogy ne-
künk nem az az elsődleges célunk, 
hogy profi táncosokat neveljünk, 
hanem közösségeket, olyan értéket 
adjunk át a fiataloknak, amely éle-
tük során elkíséri őket. A tánc, a ze-
nekari számok ismerete és játszá-
sa formálja az ízlésüket. A néptánc 

Dunakeszi és Székelykeresztúr évtize-
deken átívelő testvérvárosi kapcsolata 
az elmúlt évszázad hetvenes, nyolcvanas 
évtizedében gyökeredzik, amely két fia-
talember, a székely Bán Árpád és Kollár 
Albin máig megbonthatatlan barátsága 
révén szökkent szárba. A két jó barátnak, 
a két kiváló pedagógusnak köszönhető 
– mások mellett – hogy a román forrada-
lom után, 1990-ben Székelykeresztúrról 
először látogathatott el egy diákcsoport 
Dunakeszire. 

Székelykeresztúri néptáncosok fergeteges 
tánccal örvendeztették meg a dunakeszieket

Mátéfi Csaba
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művelése és hagyománya tartást ad 
a gyerekeknek. A fiúk fel merik kér-
ni a lányokat táncolni, a lányok ki-
teljesednek a színpadon a különbö-
ző viseletekben. A néptáncoktatás 
nem „versenyistálló”, hanem olyan 
kulturális érték, ami örömöt ad a 
fiataloknak. Igyekszünk a szép-
re és a jóra megtanítani őket, ami 
majd felnőttként előnyükre vá-
lik a kulturált emberi kapcsolatok-
ban, a társasági életben – fogalma-
zott Tóth Zoltán, aki szerint a vá-
rosi néptáncgála egyik legnagyobb 
értéke, hogy erősíti a fiatalok, a du-
nakeszi és a székelykeresztúri csa-
ládok kapcsolatát, aminek köszön-
hetően kölcsönösen megismerhetik 
a két város hagyományait, értékeit, 
életre szóló barátságok szövődnek.

Köszönettel és hálával tartozunk 
elődeinknek, a székelykeresztúri 
barátaink mellett Kollár Albin-
nak, a Kőrösi iskola nyugalmazott 
igazgatójának és az ő nyomdokaiba 
lépő Kárpáti Zoltánné igazgató asz-
szonynak, aki ugyancsak szívügyé-
nek tartja a néptáncoktatást, a vá-
rosi néptáncgálák megrendezését – 
jelentette ki a beszélgetésünk során 
Tóth Zoltán.

A dunakeszi táncpedagógus sze-
rint nagyon jó érzés látni, hogy a 
nagy elődöktől örökölt hagyomány, 
a néptánckultúra ma is közkedvelt 
és nagyon biztató a jövője is, melyre 
bizonyíték a hétvégi nagy sikerű vá-
rosi néptáncgála.

Vetési Imre
Fotó: Tóta Krisztián
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Kaszás Géza 
színművész, producer 

a magyarok 1125 évvel 
ezelőtti hadi sikeréről 

tartott előadást

A gyerekek így kísérőikkel részesei 
lehettek egy előadásnak, mely az 

1125 évvel ezelőtti észak-itáliai hon-
biztosító hadjáratról emlékezett meg. 
Az előadásban Kaszás Géza színmű-
vész, producer az Alag Galopp kép-
viseletében mesélte el, hogy Árpád 
csapatai a kárpát-medencei beköltö-
zés után négy évvel már Lombardiá-
ban semmisítették meg a háromszo-
ros túlerőben lévő, egyesített olasz se-
reget. Így adva tudtukra, hogy kik a 

Kárpát-medence új birtokosai. Be-
szélt még a hadjárat precíz előkészí-
téséről, lebonyolításának mintaszerű 
végrehajtásáról és arról a korrektség-
ről, hogy azoknak a városoknak, akik 
nem kapcsolódtak a háborúba semmi-
lyen bántódásuk, javaiknak semmi-
lyen kára nem esett. Kaszás Géza az-
zal zárta az élvezetes előadását, hogy a 
gyerekek, hasonlóan elődeikhez legye-
nek vagányak, erősek, kitartóak és leg-
alább olyan korrektek.

A Testvérvárosi Napok kere-
tében, a VOKE József Attila 
Művelődési Központban ke-
rült megrendezésre a Duna-
keszi Városi Néptánc Gála. 
Erre az eseményre érkeztek 
Székelykeresztúr táncosai és 
népzenészei is. Tóth Zoltán, 
a Kőrösi Csoma Sándor Álta-
lános Iskola igazgatóhelyet-
tese és Csoma Attila, a József 
Attila Művelődési Központ 
igazgatója ügyelt arra, hogy 
a vendégek minél kelleme-
sebben és kulturáltabban 
tölthessék idejüket. 

Észak-itáliai 
hadjárat a VOKE-ben

A fiatal néptáncosoknak és a 
delegáció felnőtt tagjainak 

dr. Kerekes Dóra a rá jellemző 
színes és tartalmas előadásban 
mutatta be a magyar lóverseny-
zés egykori fellegvárát, a legen-
dás idomárokat és zsokékat, a 
ma is csodálatos villáikat, a ló-
versenyzést és a fogadást ked-
velő híres írók és költők törzs-
helyét, az egykori legendás ét-

terem helyszínét. Megtekintet-
ték Dunakeszi másik ikonikus 
helyszínét, a repülőteret, elláto-
gattak a városi könyvtárba, és 
megnéztek még számos neve-
zetességet. A városnéző séta a 
művelődési központban zárult, 
ahol Kaszás Gáza tartott lebi-
lincselő előadást a magyarok 
1125 évvel ezelőtti észak-ítáliai 
sikeres hadjáratáról. VTSI

ALAG VARÁZSA
A TESTVÉRVÁROSI NAPOK KERETÉBEN DUNAKESZIRE LÁTOGATÓ 
SZÉKELYKERESZTÚRI DELEGÁCIÓ TAGJAI SZÁMÁRA A VÁROSI NÉPTÁNC GÁLÁN 
ARATOTT NAGY SIKERŰ FELLÉPÉS ÉLMÉNYE MELLETT MINDEN BIZONNYAL 
MARADANDÓ SZÉP EMLÉKKEL GONDOLNAK MAJD VISSZA A VÁROS, ALAG 
VARÁZSLATOS ÉRTÉKEIRE IS, TÖBB ÉVTIZEDES HAGYOMÁNYAIRA, ÉPÍTETT 
ÖRÖKSÉGEIRE. 
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Tóth Zoltán 
15 éve szervezi 
a városi néptáncgálát

„A Kőrösi nevelőtestülete idén is 
nagy gonddal, szakértelemmel szer-
vezte a Testvérvárosi Napok rendez-
vényeit. 15 éve Tóth Zoltán irányí-
tásával zajlik a testvérvárosi prog-
ramok összeállítása, lebonyolítá-
sa, valamint a Városi Néptánc Gála 
színpadi műsorának összeállítása is. 

Reményeink szerint Dunakeszi 
kulturális életében nem csak a gá-
laműsor, hanem a Testvérvárosi Na-
pok is megkapja a kellő figyelmet 
mindenki részéről.

Szeretnénk köszönetet mondani 
annak a 250 táncosnak, zenésznek, 
akik fergeteges színpadi műsorukkal 
ismét elvarázsolta a Gálán megjelen-
teket ; annak a több, mint 30 Kollé-
gánknak, akik munkájukkal előse-
gítették a programok sikerét ; annak 
a 28 családnak, akik vállalták, hogy 
erdélyi vendégeinknek szállást, ét-

kezést és közös programot biztosíta-
nak ; a több, mint 200 fős közönség-
nek, akik lelkesítő tapssal bíztatták a 
jövő generációit ; dr. Kerekes Dórá-
nak a helytörténeti programokért ; 
Kaszás Géza színművész úrnak a ki-
váló történelmi előadásért ; A Csoóri 
Sándor Programnak, Dunakeszi Vá-
ros Önkörmányzatának, valamint 
a Városi Sport Kft-nek a Testvérvá-
rosi Napok anyagi támogatásáért ; 
A VOKE József Attila Művelődési 
Központ igazgatójának, Csoma Atti-
lának és valamennyi dolgozójának a 
Gála helyszínének és technikai szük-
ségletének biztosításáért; a városi 
sajtó megjelent képviselőinek a Test-
vérvárosi Napok programjairól való 
magas színvonalú tudósításért; vé-
gül Tóth Zoltánnak, a Kőrösi Tánc-
együttes vezetőjének a Testvérvá-
rosi Napok megszervezéséért, lebo-

Ismét egy megható, sok gyermeket megmozgató, ha-
gyományosan magas színvonalon szervezett program-
sorozatról adhatunk hírt. A Kőrösi iskola több, mint 30 
éve rendezi meg Dunakeszin a Városi Néptánc Gálát, 
melyre minden évben hívják és nagy szeretettel várják 
testvérvárosaink tánccsoportjait is.

"A hagyományok kötik össze 
a múltat és a jelent"

nyolításáért, a Székelykeresztúrról 
érkezett felnőtt delegáció, valamint 
a gyermekcsoport kísérőjeként vég-
zett áldozatos munkájáért.

Reméljük, hogy sok dunakeszi és 
környékbeli lakoshoz eljut ennek a 
remek programnak a híre és jövő-
re talán még nagyobb közönség előtt 
mutathatjuk meg, hogy milyen ma-
gas szintű munka zajlik a Kőrösiben 
a testvérvárosi kapcsolatok ápolása, a 
hagyományok továbbvitele, valamint 
a kulturális rendezvények szervezé-
se terén is” – olvasható a Kőrösi Cso-
ma Sándor Általános Iskola és Sport-
iskola Dunakeszi Facebook-oldalán.
 Fotó: Tóta Krisztián



Dióssi Csaba, Dunakeszi pol-
gármestere így búcsúzott 
tőle: „Ma is megdöbbentő 

hírt kaptam, hosszú betegség után 
elhunyt idősebb Domoszlai Gábor, 
aki nagy szerepet vállalt a városi 
média kialakításában már a rend-
szerváltás előtt. Sokat tett a közös-
ségünkért és a dunakesziek tájé-
koztatásáért. A köztiszteletben álló 
Domoszlai családot szinte minden 
dunakeszi ismeri, tagjai ma is meg-
határozó szerepet vállalnak váro-
sunkban. Ennek Gábor volt az egyik 
alappillére. Őszinte részvétem kül-
döm családjának, nyugodj békében, 
Gábor!”

***

A gazdasági életben eltöltött több 
éves tevékenység után a több diplo-
más, nagy műveltségű műszaki ér-
telmiségi Domoszlai Gábor a nyolc-
vanas évek második felében a politi-
kai pályán folytatta karrierjét, ahol 
édesapja 56-os forradalmi szellemi-
ségéhez hűen kezdeményezője volt 
a demokratikus folyamatok, a he-
lyi nyilvánosság kiteljesedésének. 
Jó érzékkel ismerte fel a társadal-
mi és politikai folyamatokban mind 
gyakrabban teret nyerő változtatás 
igényét, melynek a városban egyik 
támogatója és jeles képviselője volt. 
Fiatal értelmiségiként aktív közéleti 
szerepet vállalt a társadalmi, politi-
kai rendszerváltás demokratikus át-
alakításában.

Mint ő is írta egy korábbi vissza-
emlékezésében: “Munkám során rá-
látásom volt Dunakeszi, Göd, Fót 
gazdasági intézményeinek munkájá-
ra, később a három város művelődés-
politikai és oktatáspolitikai irányítá-
sa volt a feladatom, több vezető tár-
sammal együtt. E másfél év a rend-
szerváltás születésének időszaka volt 
a politika területén, az akkori poli-
tika zsákutcája, de személyi fejlődé-
sem egyik legeredményesebb, vissza-
tekintve is pótolhatatlan időszaka.” 

Aktív politikusként – két társával 
együtt - egyik kezdeményezője volt 
a helyi nyilvánosság megteremtésé-
nek, a helyi televíziózás alapjai lera-
kásának, ami a nyolcvanas évtized 
második felében - az országos sajtó-
ban megjelent írások szerint is – ha-
zánkban egyedi volt, melyet a duna-
kesziek óriási érdeklődése övezett. 
Másokkal együtt Domoszlai Gá-
bor nagy érdeme volt, hogy a bará-
ti társaságként alakult video-egye-
sületből nőtt ki a dunakeszi televí-
ziós kábelhálózat a családok ezrei-
nek nagy örömére.  

1989 tavaszán visszatérve eredeti 
szakmai területéhez, a Gödi MGTSZ 
Élelmiszerfeldolgozási főágazatának 
vezetője lett, és élelmiszeripari be-
ruházások előkészítése volt a felada-
ta. Ezzel párhuzamosan kezdte ba-
rátaival kiépíteni a privát szféra gaz-
dasági alapjait. Ennek köszönhetően 
lett tulajdonosa és ügyvezetője a Ke-
szi Channel Kft.-nek és a Keszi-Ker 
Kft.-nek, melyek napjainkban is Du-
nakeszi egyik legelismertebb vállal-
kozásaként működnek.

Domoszlai Gábor a magánszfé-
rában működtetett gazdasági vál-
lalkozása mellett továbbra is fon-
tosnak tartotta a helyi nyilvánosság 
kiteljesedését, melyre bizonyság az 
általa alapított, jelentős látogatott-
ságnak örvendő Keszi Channel in-
ternetes portál működtetése, amely 
a térség híreit közli. 

Gábor, tősgyökeres dunakeszi csa-
lád sarjaként igazi lokálpatrióként a 
köz, a helyi közösségek ügyei iránt 
fogékony polgárként sokak számára 
mutatott követendő szép példát. A 
közösségek, a kis csoportok számá-
ra fontos ügyeket karolt fel, mind-
emellett sokaknak nyújtott segítő, 
támogató kezet. 

Noha a rendszerváltás után nem 
vállalt közéleti szerepet, de vélemé-
nyét őszinte nyíltsággal, megalapo-
zott szakmaisággal megosztotta a 
köz ügyei iránt fogékony barátai-
val, a nagy nyilvánossággal a Keszi 
Channel vélemény rovatában. 

Szakmai múltja, pályafutása, te-
vékenysége széles körben váltott ki 
elismerést, közmegbecsülést.

Gábor egyik kedvenc hobbija a fo-
tózás volt, melyről a városi sport-
egyesület csapatainak mérkőzése-
iről készített képek sokasága is ta-
núskodik, meghatározó szerepet 
töltött be a VSD fegyelmi bizottsá-
gában.     

A vadászatot, mint nagy szenve-
délyt a munka szorította háttérbe, 
helyette a koronglövészetet favo-
rizálta. Imádta a tengeri hajózást, 
vizsgázott hajóskapitányként több 
mint 15 ezer tengeri mérföldet tett 
meg saját licenccel. Élmény gazdag 
hajós túrákat szervezett, melyekről 
színes írásokban adott hírt.  Hor-
vátország, az Adria szerelmese volt, 
utolsó külföldi útja is odavezetett, 
feleségével, Mártával.

Házasságukban két gyermekük 
született: Gábor és Márta. 

Id. Domoszlai Gábort családtag-
jai, barátai, ismerősei, tisztelői kö-
rében szeptember 26-án helyezték 
örök nyugalomra a dunakeszi vá-
rosi temetőben.  

Nyugodj csendben, békességben 
Gábor, emléked megőrizzük, soha 
nem felejtünk el…

Vetési Imre

Id. Domoszlai Gábor, a Keszi Channel Kft. és 
a Keszi-Ker Kft. ügyvezető tulajdonosa hosz-
szantartó betegségét követően életének 72. 
évében hunyt el. 

Id. Domoszlai Gábor emlékére

32 Dunakeszi Polgár
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A Dunakeszi Önkéntes tűzoltó 
testület legnagyobb problémá-

ja a szervezet és tevékenységének fi-
nanszírozása volt, mivel állami tá-
mogatásban nem vagy csak igen cse-
kély mértékben részesülhettek. En-
nek ellensúlyozására jótékonysági 
esteket szerveztek (Dunakeszi más 
civil egyesületeivel közösen), va-
lamint a tagdíjakból is keletkezett 
némi bevételük. A tűzoltófelszerelés 
drága volt, de a dunakesziek az 
1920-as évekre egy, az 1930-asokra 
két mozdonyfecskendővel rendel-
keztek. Egyenruhájuk szinte kezdet-
től fogva volt, és a szakmai munkát 
is magas színvonalon végezték. Mi 
sem bizonyítja ezt jobban, minthogy 
1911-ben megyei első és országos ha-
todik helyet értek el a tűzoltók verse-
nyében, 1915-ben megyei, 1933-ban 
járási elsőséget szereztek, tagjaikat 
rendszeresen kitüntették. 

1946-ban – ahogyan sok más há-
ború előtti szervezetet – a Dunakeszi 
Önkéntes Tűzoltó Testületet is meg-
szüntették, amely azonban Dunakeszi 
Községi Önkéntes Tűzoltó Egyesület 
néven újjáalakult. Az 1950-es évek 
közepétől főállású tűzoltók is teljesí-
tettek szolgálatot a településen, akik 
a Tanácsháza alkalmazásában álltak, 
és – Hajnal Jenő jegyző segítségével 
– együtt munkálkodtak az önkéntes 
tűzoltókkal. Utóbbiak parancsnoka 

Száraz Mihály, majd 1969-től Kővári 
József főhadnagy volt. A 45-55 fős 
egyesület eleinte egy négyszázas, ké-
sőbb egy ehhez vásárolt nyolcszázas 
motoros fecskendővel rendelkezett. 
A községi tanács támogatásának, va-
lamint a rendes és pártoló tagság be-
fizetéseinek köszönhetően megfelelő 
felszereléssel és ruházattal rendelkez-
tek. A tanács emellett jegyzőkönyve-
iben és jutalmazással is elismerte az 
önkéntes tűzoltók munkáját, vezető 
tisztségviselői részt vettek a tűzoltók 
éves közgyűlésein. 

A járási és megyei megmérettetése-
ken mind a felnőtt, mind az ifi kor-
osztály rendszerint az élmezőnyben 
végzett, majd 1972-ben megszer-
vezték mindkét korosztály számára 
a rendszeres szakmai képzést. 1974-
ben létszámukat 32 főben maximál-
ták, közülük 20-an laktak Dunake-
szin. Nevük Dunakeszi Nagyközségi 
Önkéntes Tűzoltó Egyesületre válto-
zott. 1975-ben megalakult a tűzoltó 
szakkör, dr. Terray Barnabás vezeté-
sével, amelynek feladata az lett, hogy 
az iskolában oktassa a tűzvédelmi el-
járásokat és előírásokat az érdeklődő 
diákságnak.

A testület tagjai kezdettől fogva 
részt vettek a községi eseményeken 
is, így a felvonulásokon, egyházi vagy 
egyesületi, később munkásmozgalmi 
és nemzeti ünnepeken. Emellett biz-

tosítási feladatokat is elláttak, vagy 
éppen díszőrségként funkcionáltak. 
A legfontosabb munkájuk természe-
tesen a tűzoltás volt a településen és 
környéken egyaránt. A tűzoltóknak, 
ahogyan arra Békési Ferenc (aki az 
1950-es évek végén, az 1960-as évek 
elején volt önkéntes a szervezetben) 
visszaemlékezik, fontos feladatuk 
volt aratás idején, amikor a Szent Mi-
hály-templom déli tornyából kellett 
figyelni a mezőgazdasági területeket. 
Szintén az ő feladatkörükbe (is) tarto-
zott az árvízi védekezés, és 1962-ben 
– Békési Ferenc emlékei szerint – ők 
végezték a töltésterhelést és a nyúlgát 
építését is. Közreműködtek a belvíz 
okozta problémák elhárításában, de 
őket riasztották a folyón történt hajó- 
vagy csónakbalesetekhez, a nyaralók 
által okozott tűzesetekhez is.

1977-re „Az önkéntes tűzoltók 
igyekezete megcsappant, a fegyelem 
meglazult, ezért nem tudták elvégez-
ni feladataikat.”. A probléma ellensú-
lyozására a testület elhatározta, hogy 
a passzív résztvevőket és azokat, akik 
nem fizették a tagdíjat, kizárja sorai-
ból. Az 1980-as évek első felében mű-
ködésük megszűnt.

 Dr. Kerekes Dóra  
 gyűjteményvezető

Révész István 
Helytörténeti Gyűjtemény
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Önkéntes tűzoltók Dunakeszin
Gróf Széchenyi Ödön az 1860-as évektől szorgalmazta és támogatta a magyarországi 
önkéntes tűzoltó mozgalom megszervezését Budapesten és vidéken egyaránt. A Du-
nakeszi Önkéntes Tűzoltó Testület a belügyminiszter 74.393 sz. rendelete értelmében 
1903-ban jött létre, 27 taggal. Elsőként a parancsnoki tisztet Bohunka Lajos, a község 
jegyzője látta el, később – és az 1945 előtti időszak nagyobb részében – telekesi Győrffy 
Tihamér községi képviselő töltötte be. Az első tagok közé tartozott az akkor 17 éves 
Lengyel István, aki még 1959-ben is részt vett a környékbeli tűzoltórendezvényeken.

Az önkéntes tűzoltók 1911-ben
Az egyesület tagjai 

(1959, középen, szemüvegben a parancsnok, Száraz Lajos)
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Az idei KRESZ nap több szem-
pontból is felülmúlta a korábbi-

akat, így is kapta az extra elnevezést.
A rendezvény új helyszínre köl-

tözött, a frissen átadott Dunakeszi 
Diáknegyed adott otthont a családi 
napnak, így egy új, impozáns helyen 
jelentősen nagyobb területen való-
sulhatott meg.

A nagyobb tér több lehetőséget 
adott a feladatok gyakorlására. Ki-
bővített KRESZ parkok fogadták az 
érdeklődőket. Volt pedálos gokart 
futam, ami nagy sikernek örvend 
évek óta és egy Dunakeszi épületek-
kel berendezett forgalmi szituációs 
pályán játszódott. Kiépítésre került 
egy óriási közlekedésbiztonsági pá-
lya, ahol a lámpás kereszteződések, 
zebrák és alapvető táblafelimerési 
feladatok voltak a porondon. Egy 
másik területen a rollerezés beillesz-

tése a közlekedésbe volt a feladat, a 
városban is nagy népszerűségnek 
örvendő LIME eszközökkel. Mind-
emellett a kisebb gyerkőcök sem 
maradtak le a vezetés élményéről, ők 
elektromos kisautóval tehették pró-
bára magukat. A tartalmas vezetés-
gyakorlati feladatokat tovább tarkí-
tották a pályák között elérhető köz-
lekedésbiztonsági vetélkedők, ahol a 
számos feladvány között még a ke-
rékcsere rejtelmeibe bevonták a kö-
zönséget.

A számos szakmai program még 
izgalmasabbá tette az eseményt. A 
kedvenc a tűzoltóság interaktív oltá-
si gyakorlata volt, de a füstszoba és a 
mentőszolgálati előadás is rengeteg 
érdeklődőt kötött le.

Nem maradtak el a családi nap 
állandó programjai sem. Jelen vol-
tak a gólyalábasok, lufihajtogatók és 

EGY IGAZÁN CSODÁLATOS ŐSZI NAPRA 
VIRRADT DUNAKESZI OKTÓBER 12-ÉN 
SZOMBATON A CSALÁDI KRESZ NAP 
EXTRA RENDEZVÉNY NAPJÁN. A SZE-
RETEM DUNAKESZIT EGYESÜLET SZER-
VEZÉSÉBEN MEGALKOTOTT ESEMÉNY 
MÁR HARMADIK ALKALOMMAL TANÍT-
JA SZÓRAKOZTATVA A NAGYÉRDEMŰT. 

Hatalmas érdeklődés 
és hasznos programok!
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a várva várt arcfestők is és kialakí-
tásra a került a Művész telep elneve-
zésű kreatív sziget is, ahol színezni, 
rajzolni és hajtogatni tudtak a csalá-
dok egész nap.

A színpadon zajló szakmai beszél-
getéseket többször is felváltották na-
gyon látványos táncos műsorok, így 
helyet kapott az eseményen a művé-
szet is.

Újdonság volt még a mini 
autókiállítás is, ahol pár különle-
gesség között helyet kapott egy Ma-
gyarországon először bemutatott 
elektromos autó is a Kállay Autó jó-
voltából. 

A szervezőség kérésére többen is 
otthon hagyták autójukat és saját 
kerékpárral és rollerekkel jöttek a 
helyszínre, de délelőtt ingyenes kis-
vonattal is lehetett a helyszínre utaz-
ni, ami a Barátság úti lakótelepen a 
Kőrösi iskolától indult 20 percen-
ként. 

Szuper idő és rengeteg érdeklődő 
volt, így egy nagyon jó hangulatú és 
hasznos rendezvényt kapott ismét 
Dunakeszi.

Tasnádi István
Szeretem Dunakeszit

2024. szeptember 14.    
Csuport Attila – Szabó Ildikó

Bunya Zoltán – Tolvaj Veronika
Pikó Benjamin és Rádai Boglárka Lilla 

 
2024. szeptember 19.    

Tarcsa Endre – Kupás-Deák Eszter
Kiss Marcell – Zajti Eszter Ilona

2024. október 05
Lakatos Márton Lajos – Eiselt Barbara

2024. október 12.
Nagy Zsolt – Magyar Gabriella

Enhbatin András Mönhszüren – Pintér Zsuzsanna

Házasságot 
kötöttek
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A délelőtti szentmise után a déli 
harangszó már a IV. Béla király 

főtéren köszöntötte a családokat, a 
fiatalokat és az idősebb korosztály 
képviselőit, ahol látványos progra-
mok sokasága, a gyerekek nagy örö-
mére a változatos játékok mellett ér-
dekes és szórakozató műsorok vár-
ták az ünneplő dunakeszieket.

A Szent Mihály-napi búcsú prog-
ramjait szervező Dunakeszi Prog-
ramiroda munkatársai nagy körül-
tekintéssel állították össze az ünnepi 
programot, melyben az igényesség-
re és a hagyományőrzésre helyez-
ték a hangsúlyt. Minőségi kézműves 
népi játékok, kézműves udvar, hely-
történeti kiállítás várta a közönséget. 
A hagyományok sátrában például a 
szőlőművelés és a mustkészítés for-
télyait ismerhették meg az érdeklő-
dők Szabó József és Pethő Krisztián 
önkormányzati képviselők és Nyíri 
Márton alpolgármester szakavatott 
ismertetője alapján, akikkel együtt 
préselték – Guttmann Vilmos he-
lyi borász által felajánlott – zamatos 
szőlőfürtöket. A gyerekek számá-
ra felejthetetlen élményt jelentett az 
édes mustkészítése, amit jóízűen fo-
gyasztottak el…

A gyerekek őszinte rácsodálkozás-
sal élvezték az óriás bábos mesejáté-
kot, a Vaga Banda Gólyalábasok óri-
ás cirkuszát, de ugyanilyen népszerű 
volt a Langaléta Garabonciások pro-
dukciója is.

Volt vásári komédia, kincskereső 
játék, kinyitott a népi játszótér is, de 
folyamatosan „zakatolt” a ládavas-
út is.

Dr. Kerekes Dóra, a Révész István 
Helytörténeti Gyűjtemény vezető-
je mindig kitalál valamit, amitől él-
vezetessé és érdekessé teszi a hely-
történetet – írta nagyon találóan a 
dunakeszipost.hu. Ahogy a Dunake-
szi Feszten, itt is lehetett kincset ke-
resni. Ehhez négy állomás feladatait 
kellett teljesíteni.

A Kresz Mária Alapítvány, a Ha-
gyományok Sátra, a Dunakeszi 
Technikai Kiállítás (Szent István 
utca 19.) és a Révész István Hely-
történeti Gyűjtemény (Szent István 
utca 48.) közös kincskereső játé-
kot szervezett. A Kresz Mária Ala-
pítványnál kézműves, a Hagyomá-
nyok Sátrában logikai, a két múze-
umban pedig “megkeresős” játékok 
várták a gyerekeket. A “menetle-
vélre” a jó megoldásokért, az elvég-

DUNAKESZI SZENT MIHÁLYNAK FELSZENTELT KATOLIKUS TEMPLOMÁNAK BÚCSÚJÁT IDÉN – ÉPPEN 
MIHÁLY NAPON – SZEPTEMBER 29-ÉN, VASÁRNAP TARTOTTÁK. A KÖZEL NYOLCSZÁZ ÉVES TELE-
PÜLÉSEN – MELYNEK NEVÉT ELŐSZÖR 1255-BEN, IV. BÉLA KIRÁLY ADOMÁNYLEVELÉBEN EMLÍTIK 
– SZENTMISÉVEL VETTE KEZDETÉT AZ EGÉSZ NAPOS PROGRAM, MELYEN JELEN VOLT DIÓSSI CSABA 
POLGÁRMESTER, A KÉT ALPOLGÁRMESTER, SIPOS DÁVID ÉS NYÍRI MÁRTON, VALAMINT SZABÓ JÓ-
ZSEF EGYHÁZÜGYI TANÁCSNOK.

Az értékek és a hagyományok ünnepe: 

SZENT MIHÁLY-NAPI BÚCSÚ
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A város vezetői együtt vették részt a szentmisén

zett feladatokért pecsétet kaptak. 
Ha mind a négyet összegyűjtötték, 
a Hagyományok Sátrában kedves 
kis díjakra válthatták be a gyerekek 
a füzetet.

Az ünnepi forgatagban adta át 
Dióssi Csaba polgármester an-
nak a szerencsés nyertesnek az ön-
kormányzat által felajánlott kerék-
párt, akit a mobilitási hét program-
jain részt vevő több mint ezer diák 
közül sorsoltak ki. A sorsoláson 
azok vehettek részt, akik a mobilitá-
si héten gyalog, kerékpárral, busszal 
vagy rollerrel mentek óvodába, isko-
lába, így gyűjtve össze a pecséteket. 
A nyertes kislány Frikker Zsorka, a 
Kőrösi iskola negyedik osztályos ta-

nulója, aki nagyon örül, hogy ő lett a 
kerékpár boldog tulajdonosa.

De azok sem szomorkodtak, akik 
nem nyertek, mert egyébiránt rend-
kívül jól szervezett és hangulatos, 
igen választékos volt a vásári kínálat, 
melyben a kulturális és szórakoztató 
programok mellett ezúttal is bőséges 
volt a gasztronómiai kínálat is.

A Szent Mihály-napi búcsú idén 
is értékes és kellemes élményekkel 
ajándékozta meg a dunakesziek so-
kaságát, akik részt vettek a szentmi-
sén és felkeresték a IV. Béla király fő-
tér ünnepi forgatagát.

(Vetési)
Fotó: Kovács Zsolt, 

KesziPress és Tóta Krisztián
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Immár egy évtizede, hogy a körzet 
önkormányzati képviselője, Ben-

kő Tamás és lelkes segítői, támoga-
tói - Szabolcs Csilla, Kiss-Magyary 
Ilona és Sümegi Miklós, a DAFKE 
elnöke – minden évben összefog-
va nagyszerű közösségi élménnyel 
ajándékozzák meg a fesztiválozókat. 

„Megszámlálhatatlanul sok em-
ber segít nekünk abban, hogy meg 
tudjuk rendezni az ALcSÓfesztivált, 
immár 11. alkalommal. Idén 22 csa-
pat nevezett, túlnyomó részt al-
sói családok, baráti társaságok, és 
örömmel látjuk, hogy sok a visz-
szatérő csapat, ami azt jelzi ne-
künk vissza, hogy jól érzik itt ma-
gukat” – nyilatkozta Benkő Tamás a 
dunakeszipost.hu-nak.

S valóban, mi is azt tapasztaltuk, 
hogy leírhatatlan hangulat lengte be 
a fesztivált, családok, baráti társa-
ságok, szomszédok vidám közössé-
ge készítette az egyik legnépszerűbb 
ételt, a lecsót. A parázsló tűz fölött 
rotyogott az üstben a csábítóan csa-
logató illatot árasztó lecsó, melyet 
vidám nők és férfiak vettek körbe, 
előkerültek a finom italok, a sütemé-
nyek, szárnyra keltek a sztorik, a le-
gendás történetek... 

A színpadon egymást váltották a 
látványos produkciókat bemutató 
művészeti csoportok, a táncos, ze-
nés programok szereplői.

- Rendkívül változatosak a lecsók, 
ezért igen nehéz dolga volt a zsűri-
nek, hiszen a csapatok a hagyomá-
nyos lecsó mellett készítettek például 
spanyol lecsót, de volt ahol a tenger 
gyümölcseiből készített ételt pontoz-
tuk – jelentette ki érdeklődésünkre 
a zsűri elnöke, Szabó József önkor-
mányzati képviselői, aki elmondta: 
az értékelésnél fontos szempontként 
vették figyelembe az étel ízvilágát, a 
felhasznált alapanyagok összetételét, 
és az étel tálalását. 

- Nagy örömünkre szinte vala-
mennyi csapat egy „kis műsorral”is 
készült, voltak, akik énekeltek, má-
sok verset mondtak, míg megint 
mások zenéltek, táncoltak. Fergete-
ges volt a hangulat, bár nehéz dol-
gunk volt, de rendkívül jól éreztük 
magunkat a sok, sok vidám, boldog 
ember között. A fesztivál népszerű-
ségét mutatja, hogy két csapatot ti-
zenéves fiatalok és egyetemisták al-
kották, akik méltó követői szüleik-
nek, nagyszüleiknek – mondta nagy 
elismeréssel Szabó József, aki hoz-
zátette: a különleges gasztronómi-
ai élmény és ízvilág mellett sokszínű 
kulturális élményben volt részük. 

- Milyen helyet foglal el Dunake-
szi életében az alsói lecsófesztivál? – 
kérdeztük a zsűri elnökétől.

- Kiemelkedő, a TOP rendezvé-
nyek között tartják nyílván a vá-

A GYÖNYÖRŰ SZÉP ŐSZI VASÁRNAPON TÖBB SZÁZAN LÁTOGATTAK 
EL A VÁROS EGYIK LEGKEDVELTEBB GASZTRONÓMIAI ÉS KULTURÁ-
LIS RENDEZVÉNYÉRE A DUNAKESZI ALCSÓFESZTIVÁLRA, MELYEN 
HUSZONKÉT CSAPAT FŐZTE AZ EGYEDI ÍZESÍTÉSŰ LECSÓT MIKÖZBEN 
ÉNEKELTEK, SŐT VOLTAK, AKIK TÁNCRA IS PERDÜLTEK.

A L’Csóka csapata nyerte 
a XI. Dunakeszi AlcSÓfesztivált!
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rosban, az alsón élők. Évről évre az 
adja a rendezvény vonzerejét és si-
kerét – ami megmutatkozik az ér-
deklődésben is -, hogy baráti társa-
ságok, a szomszédok, a munkahelyi 
közösségek tagjai alkotnak alkalmi 
szakácscsapatot, akik számára a kö-
zösségi együttlét élménye a legfon-
tosabb. A Dunakeszi AlcSÓfesztivál 
remek lehetőség a közösségépítésre, 
melyen együtt sütnek, főznek, bu-
liznak az emberek. Benkő Tamás és 
szervezőtársai minden évben nagy-
szerű fesztivált rendeznek! Így volt 
ez az idén is! – mondta Szabó Jó-
zsef, aki a zsűri tagjai – Nagyné 
dr. Spiegelhalter Renáta, Dunake-
szi jegyzője, Böőr Zoltán dunakeszi 
lakos, 21-szeres válogatott labdarú-
gó, Dr. Guba Ágnes, Dunakeszi al-
sói háziorvos, Kárpáti Zoltán duna-
keszi önkormányzati képviselő, ha-
táron túli kapcsolatokért felelős ta-
nácsnok, Kaszás Géza alagi lakos, 
színész, producer, műsorvezető, Ko-
vács Béla, a Kispest és a Ferencváros 
egykori válogatott labdarúgó, Szé-
kely Norbert alsói lakos, a magyar 
női kosárlabda-válogatott koráb-
bi szövetségi kapitánya – nevében is 
gratulált a csapatoknak az ízletes le-
csó különlegességek elkészí-
t é s é h e z ,  

a hangulatos „mini előadásokhoz”. 
Közben a színpadon egymást váltot-
ták a látványos produkciókat bemu-
tató művészeti csoportok, a táncos, 
zenés programok szereplői, a nagy 
sikerű előadások, köztük a klasszi-
kus balett, moderntánc és kortárs-
tánc koreográfiák színes repertoár-
ját láthatták a nézők a 11. Dunakeszi 
ALcSÓfesztiválon. Óvodások, kisis-
kolások és középiskolások léptek fel, 
a gyerekek korosztályának és tánc-
technikai tudásának megfelelő tán-
cokkal idén már 11. éve. Dinami-
kus és lágy mozdulatok mellett, lát-
ványos emelések is szerepet kapnak 
a koreográfiákban, amit színes, lát-
ványos ruhában adtak elő. Vannak 
gyerekek, akik 8-10 éve járnak Du-
nakeszi alsóra tanárnőjükhöz, Csa-
tó Enikő mesternőhöz. Testvérek 
és barátnők közösen táncolnak és a 
csoportok is jó barátságot ápolnak, 
ami a színpadon is érezhető.

Óriási várakozás előzte meg az 
eredményhirdetést, melyet Benkő 
Tamás konferált fel, aki bemutatta 
a zsűri tagjait mielőtt színpadra lép-
hettek a díjazott csapatok. 

A XI. Dunakeszi AlcSÓfesztivált 
a L’Csóka csapata nyerte, második 
helyen a Bárányok Hallgatnak csa-
pata végzett, míg a dobogó 3. foká-
ra a Lecsó Veled baráti társaság áll-
hatott fel, 4.  a Szaporáék lecsodája, 
5. az M&M’s csapat, 6. lett a Lecsó-
faterok.

A nagy érdeklődéssel kísért ered-
ményhirdetés után folytatódott a re-
mek hangulatú fesztivál, melyen 
fellépett - többek között - Szan-
di, majd késő este Marót Viki és a 
Nova Kultúr Zenekar...

Vetési Imre
Fotó: KesziPress
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A rendezvény nemes célja – az 
Örökbe Fogadok egy Ovit! 

program keretében – a halmozot-
tan hátrányos helyzetű gyermeke-
ket nevelő intézmények támogatá-
sa volt. Ennek jegyében a szerve-
zők arra kérték a Dunakeszi-Göd 
női kézilabda bajnoki mérkőzésre 
kilátogatókat, hogy hozzanak ma-
gukkal egy-egy plüssfigurát, ame-
lyeket – az Amerikából már isme-
rős módszerrel – az esemény egy 

pontján a pályára dobnak a nézők. 
A játékok összegyűjtése mellett a 
VSD a belépőjegyekből, valamint 
a tombolavásárlásból befolyt ösz-
szeget is a rászorulók javára aján-
lotta fel.

A mérkőzés felvezetéseként, még 
a délelőtti órákban a Rotary Club 
és egészségügyi szakmai partne-
rei szervezésében stroke-preven-
ciós nap zajlott, ahol a résztvevők 
hasznos információkat kaphattak 

Október 12-én Dunakeszin, a Magyarság 
Sportpályán egy felejthetetlen jótékony-
sági rendezvény valósult meg, amelyet az 
Örökbe Fogadok Közhasznú Egyesület 
ötletgazdája és vezetője Barát Hella, vala-
mint a Városi Sportegyesület Dunakeszi 
(VSD) szervezett.

Izgalmas és Dunakeszin 
egyedülálló esemény zajlott 

a Magyarság Sportcsarnokban
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a megelőzésről és a korai tü-
netek felismeréséről.

Ezt követően délután került 
sor a várva várt VS Duna-
keszi-Gödi SE női kézilabda 
mérkőzésre. A kezdődobást 
Lindner Ádám, a VSD jelen-
legi, valamint Temesvári Ist-
ván, a VSD leköszönő elnö-
ke végezte el. A rendezvényt 
megtisztelte jelenlétével Nyí-
ri Márton, Dunakeszi alpol-
gármestere és Seltenreich Jó-
zsef sportigazgató is.

A két csapat szoros küzdel-
me mindenkit lázba hozott, a 
hazaiakat a Dunakeszi Ultras 
és a VSD Cheerleaders lányai 
bíztatták lelkes és hangos 
szurkolásukkal.

A félidőben a nézők az 
esemény házigazdáinak, 
Kundlya Zsófia és Pető Krisz-
tián vezényszavára dobhatták 
be a magukkal hozott plüss-
állatokat. Voltak, aki zsák-
számra öntötték a pályára a 
játékfigurákat.

A nagy érdeklődéssel kísért 
rendezvényen a két műsorve-
zető - színes egyéniségével, 
okos kérdéseivel, riportjai-
val - fantasztikus hangulatot 
varázsolt a sportcsarnokban, 
amihez nagyszerű partner-
nek bizonyultak a telt házas 
lelátón helyet foglaló nézők. 

A rendkívül izgalmas, gyö-
nyörű gólokban gazdag rang-
adót végül a vendégek 32-29-
es győzelmével zárult, mely-
hez gratulálunk Göd SE csa-
patának.

„Nagyon izgalmas, küzdel-
mes, fordulatokban gazdag 
mérkőzés volt, melyen két ve-
retlen csapat összecsapását 
láthattuk. Az NB II két meg-
határozó együttesének a tel-
jesítménye már, már súrol-
ta a profi csapatok szintjét” 
– értékelt a találkozó után 
Temesvári István, a VSD ké-
zilabda szakosztályvezetője, 
aki a Telekeszi TV-nek és a la-
punknak adott nyilatkozatá-
ban úgy fogalmazott, hogy a 
VSD nagyon fiatal, agilis, jó 
játékerőt képviselő együttes, 
melynek van esélye, hogy fel-
jusson a magasabb osztályba. 

A jótékonysági akcióról ki-
fejtette: széles körű városi ösz-
szefogással és az adományok 
gyűjtésével a hátrányos hely-
zetű óvodák és gyerekek hely-
zetén szeretnének segíteni. 

- Örömmel és köszönet-
tel mondhatom a szervezők 

nevében is, hogy a nagyon 
sok felajánlás mellett szeren-
csére rengetegen vásároltak 
tombolaszelvényeket is, me-
lyek bevételét a plüssállatok-
kal együtt az alapítvány kap-
ja meg – ismertette a szakosz-
tályvezető.  

Temesvári István elismeré-
sét fejezte ki, hogy egy nagy-
szerű összefogással örömöt 
tudtak szerezni a hátrányos 
helyzetű óvodába járó gyere-
keknek. Nagyon szép, nemes 
akció volt! – mondta.

Az esemény sikerét ezúttal 
is a közösség összefogásának 
szelleme adta, hiszen Duna-
keszi és az itt élők híresek ar-
ról, hogy aktívan kiállnak a jó 
ügyekért. A jótékonysági ren-
dezvényen Dunakeszi sportos 
és jóakaró közössége jelentős 
értékű adománnyal támogat-
ta az Örökbe Fogadok egye-
sületet, amelynek munkatár-
sai gondoskodnak arról, hogy 
az összegyűlt játékok, adomá-
nyok a lehető legjobb helyre 
kerüljenek.

Az eseményen Barát Hel-
la, az Örökbe Fogadok egy 
Ovit Mozgalom alapítója a 
dunakeszipost.hu-nak mesélt 
arról, hova kerülnek ezek az 
adományok. “Nagyon nagy 
lendülettel érkezett ez a ren-
dezvény a mozgalmunk éle-
tébe.

Amivel itt, Dunakeszin ta-
lálkozunk, az varázslatos. az 
országos mozgalmunk 1000 
intézményen keresztül 47 000 
hátrányos helyzetű gyereket 
segít az országban, de még 
minket is meglepett az az el-
szántság és segíteni akarás, 
ami Dunakeszin várt min-
ket” – mondta Barát Hella.

A Magyarság Sportpá-
lyán a VSD izgalmas prog-
ramokat szervezett. A külté-
ri kondiparkban szakképzett 
erőnléti edző tartott edzése-
ket, a BMX-pálya is megtelt a 
sportág hódolóival, emellett 
ügyességi feladatokon, sor-
versenyeken vehettek részt, 
valamint lehetőség volt ping-
pongozni és dzsúdózni is.

2024. október 12-e egy na-
gyon szép és tartalmas nap-
ként vonul be Dunakeszi 
történelmébe a város polgá-
rainak széles körű és önzet-
len összefogásának köszön-
hetően.

 (Vetési
Fotó: Kovács Zsolt)
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Választható technikák 
A/4 méretben
• színes ceruza
• zsírkréta
• vízfesték
• tempera
• olajfesték
• pasztell
• színespapír-kollázs
• vegyes technika
• egyéb technika
Választható témák
• Az én kedvencem, az én ba-
rátom
• A kutyám és én – felelősség-
gel gondozom
• Milyen állatot szeretnék?
• Plakát a felelős állattartással 
kapcsolatban
• Nekem nem kutyám van, ha-
nem…
Külön értékelési szempont a 
FELELŐS ÁLLATTARTÁS 
hangsúlyozása az alkotáson.
A pályázatokról szakmai zsűri 
alkot véleményt.
A nyertes pályázók közül
• az első helyezett 20.000 Ft-os
• a második 15.000 Ft-os
• a harmadik 10.000 Ft-os 

képzőművészeti ajándékcso-
magot nyer!

Külön kategóriában értékel-
jük az óvodás, általános iskola 
alsó tagozatos, felső tagozatos, 
valamint a középiskolai mun-
kákat.
A pályaművek benyújtási ha-
tárideje: 2024. november 4.
Fontos információ
A rajzokat zárt A/4-es boríték-
ban, személyesen vagy postai 
úton kérjük benyújtani a Duna-
keszi Polgármesteri Hivatal cí-
mére: 2120 Dunakeszi, Fő út 25.
Kérjük a borítékra írják ra:
„Állatok Világnapja rajzpályá-
zat”
Kérjük, az alábbi adatokat 
mellékelni szíveskedjenek a 
pályaműhöz:
• pályázó neve, életkora
• intézmény, ahova jár
• korosztály megjelölése
• e-mail cím, telefonszám elér-
hetőségek
Kérdés esetén érdeklődni a 
Dunakeszi Programirodában 
lehetséges (programiroda@
dunakeszi.hu).

Dunakeszi Város 
Önkormányzata 
a Zöld Dunakeszi 
Program részeként 
rajzpályázatot 
hirdet dunakeszi 
óvodás-, általános 
iskolás és középis-
kolás korú gyerme-
keknek az „Állatok 
világnapja” alkal-
mából.

A Dunakeszi Közüzemi Nonprofit Kft. azonnali kezdéssel, 
hosszú távú munkalehetőséget kínál az alábbi munkakörök betöltésére:

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
CSŐSZERELŐ, 

KARBANTARTÓ 

Feltételek: 
- Csőszerelői szakképzettség 

és/vagy legalább 1 éves 
gyakorlat 

a szakmában
- "B"kategóriás jogosítvány.

Előnyt jelent: 
- Láng- és ívhegesztési 

képesítés 
és/vagy gyakorlat
- Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely
- számítógépes ismeretek

 
Jelentkezés személyesen 
Párzsi Attila karbantartási 

vezetőnél 
(mobil: 30 9706 491) 

Amit kínálunk: 
- Bejelentett, biztos 

és hosszú távú munkahely
 - Versenyképes javadalmazás

- Cafetéria
- Munkaruha

- Szolgálati telefon
 - Továbbképzés

- Barátságos, családias 
munkalégkör

 - Változatos munkavégzés

Az önéletrajzukat a kozuzem@
dkkozuzemi.hu 

e-mail címre várjuk 
a titkárságon.

KÖZTERÜLETI 
SEGÉDMUNKÁS

Feladatok:
- közterületi szállítási, 

hulladékszedési munkavégzés
- részvétel 

a városüzemeltetés 
feladatainak ellátásában
Feltételek: - 8 általános 

Előnyt jelent: - Dunakeszi vagy 
vonzáskörzetében levő lakhely 

(Fót,Göd)
- jogosítvány

Jelentkezés Glasza Gábor 
városüzemeltetési vezetőnél 
(mobil: 30 628 3206) vagy 

e-mailben: kozuzem@
dkkozuzemi.hu

TÁVFŰTÉSI TERÜLETRE 
KAZÁNGÉPÉSZ /
KAZÁNKEZELŐ 

Feltétel: 
- kazángépész vagy 

kazánkezelő képesítés 

Előnyt jelent: 
- csőszerelő, villanyszerelő, 

lakatos képesítés
- Alapfokú számítógépes 

ismeretek
 - Dunakeszi vagy 

vonzáskörzetében levő lakhely 

MUNKAERŐ FELVÉTEL

Igazgatóság 
és ügyfélszolgálati iroda: 
Krajcár u. 16. 
www.dkkozuzemi.hu
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Csatlakozz hozzánk a hétvé-
gi korcsolyaoktatáson, ahol 

szakértő oktatóink segítenek fej-
leszteni a korcsolyázási készsége-
idet. Legyen szó kezdőkről vagy 
haladókról, mindenkinek garan-
táltan fantasztikus élményt nyúj-
tunk!

Miért érdemes velünk tartani?
•  Korcsolyázni sosem késő elkezde-

ni! A VSD oktatói minden korosz-
tálynak és szintnek megfelelően 
segítenek, hogy biztonságosan és 
élvezettel csúszhass a jégen.

•  Szórakozás és tanulás egy helyen! 
A program során nemcsak ta-
nulsz, de barátaiddal együtt egy 
igazán különleges élményben le-
het részed.

Időpontok és helyszín:
•  9:00-10:00: 5-9 évesek számára
•  10:00-11:00: 5-99 éves korig

Helyszín: VSD jégcsarnok, Duna-
keszi, Alagi utca 1.
Ne hagyd ki ezt az egyedülálló lehető-
séget – hozd el barátaidat is, és csússza-
tok bele együtt a téli örömök világába! 

Megnyitotta kapuit a VSD jégcsarnok – ne hagyd 
ki a hétvégi korcsolyaoktatást! Vár a VSD jégcsar-
nok, ahol minden korosztály számára felejthetet-
len téli élményeket kínálunk!

Idén is vár a hétvégi 
korcsolyaoktatás a VSD-ben!

APRÓHIRDETÉS

•  Vállalok bármilyen tetőbeázás megszün-
tetését, tetőjavítást, ácsmunkát, homlok-
zati hőszigetelést, cseréplécezést, padlás 
hőszigetelést, ereszcsatornázást. Hívjanak 
bizalommal. 8% kedvezmény 2024.10.11-
2024.10.31-ig . Tel.: 0630/070-7975

A Dunakeszi Polgár 

korábbi 
lapszámait 
megtekintheti 

a dunakanyarregio.hu 

internetes portálon
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Minden évben szeptember utol-
só péntekén zajlik a diáksport 

ünnepe, amelyet hagyományosan él-
ménysporttal ünnepelnek a hazai ál-
talános és középiskolákban. Az év-
ről-évre bővülő létszámú eseményen 
idén hazai részvételi csúcs született: 
közel félmillió diák vett részt ország-
szerte 1400 iskolából a sportprogramo-
kon, nemzetközi szinten pedig 43 or-
szágból 2,8 millióan. Ezzel a jeles nap 
a #BEACTIVE Európai Sporthét leg-
népesebb sporteseménye is egyben. A 
mozgásprogramok tetszés szerint ala-
kíthatók az iskolák lehetőségeihez, 
igazodva a helyi sportinfrastruktúrá-
hoz, az iskola elhelyezkedéséhez, illet-
ve eszközparkjához. Az egyetlen aján-
lott programelem csupán az adott év-
nek megfelelő méter, vagyis idén 2024 
méter lefutása.

A jeles naphoz minden évben egy fó-
kusztéma is kapcsolódik, ez pedig idén 
a „Mozgás általi tanulás”. A kiemelt té-
mával az MDSZ arra kívánta felhívni a 
figyelmet, hogy az iskolákban lehető-
ség szerint ne csak testnevelés órán, il-
letve a délutáni sportfoglalkozások al-

kalmával mozogjanak a gyerekek, ha-
nem az egyéb tanórákon is, akár be-
építve az oktatásba, akár fejfrissítők 
formájában.

Ez volt a célja az idei különleges kö-
zösségi kezdeményezésnek is, amely 
egy hatalmas közös belemelegítő tánc 
formájában valósult meg. Az MDSZ 
szeptember 27-én 10 órakor élőben 
közvetítette Facebook-oldalán a Du-
nakeszi Diáknegyedben megrendezett 
központi esemény bemelegítő táncát 
Marics Peti és Radics Gigi „Szép mo-
solyú lány” című számára. Ebbe tud-
tak bekapcsolódni országszerte az is-
kolák, osztályok, akár a diáksport 
napi programba beépítve, akár aktív 
szünetben vagy közismereti óra fej-
frissítőjeként. A közös táncról az is-
kolák videófelvételeket is készítettek, 
amelyek mind megjelennek majd a 
diáksportnapról készülő videoklipben. 

A Dunakeszi Diáknegyedben, a IV. 
Béla Gimnáziumban és a VSZC Lányi 
Ferenc Technikum és Szakképző Isko-
lában zajló kiemelt eseményen aktívan 
részt vett Gulyás Michelle, Párizs öttu-
sa olimpiai bajnoka, és együtt táncolt a 

DUNAKESZI VOLT AZ IDEI MAGYAR 
DIÁKSPORT NAPJÁNAK KIEMELT HELYSZÍNE 

Három olimpiai bajnok nyitotta meg a rendezvényt 

Húszéves hazai, és 
tízéves nemzetközi 

jubileumát 
ünnepelte a 

Magyar Diáksport 
Napja, amely 
2015 óta már 

Európai Diáksport 
Nappá bővült. 

A különleges 
alkalomból egy 
országos közös 

táncos bemelegítést 
szervezett a 

Magyar Diáksport 
Szövetség.
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diákokkal Balatoni Katalin köznevelé-
si helyettes államtitkár is. A jubileumi 
eseményt Schmitt Pál fővédnök, koráb-
bi köztársasági elnök, kétszeres olimpi-
ai bajnok nyitotta meg, és a résztvevő 
olimpiai bajnokok sorát gazdagította 
Gyurta Dániel is. A fiatalokkal együtt 
táncolt a rendezvénynek otthont adó 
Dunakeszi alpolgármestere, Sipos Dá-
vid is.

A sport mindenre megtanít
Az esemény fővédnöke elmondta, 

hogy apaként és nagyapaként fontos-
nak tartja a sportot, mert nevel. “mert 
megtanuljátok, hogy van győzelem és 
van vereség, de a kézfogás utána soha 
nem maradhat el. A sporton keresztül 
barátokra tesztek szert, a sporton ke-
resztül magatokat is kipróbáljátok. vá-
laszt kaptok arra a kérdésre: vajon ezt 
még meg tudom-e csinálni? A sport te-
hát mindenre megtanít.”

Balatoni Katalin, köznevelési helyet-
tes államtitkár, néptáncpedagógus ez-
úttal sportos szerelésben érkezett, hi-
szen ő maga is beállt a közös sporto-
lásba. 

Balogh Gábor, az MDSZ elnöke, 
olimpiai ezüstérmes öttusázó így nyi-
latkozott az eseményről: „Büszkék va-
gyunk, hogy a mi kezdeményezésünk-
ből valósulhatott meg Európa legna-
gyobb közösségi sporteseménye, ez egy 
igazi magyar sikersztori! Óriási élmény 
volt látni itt helyben is a több mint 500 
sportoló fiatalt, és bízunk benne, hogy 
a mozgás és a közösség élménye ahhoz 
a több tízezer gyerekhez is eljutott ma, 
akik online kapcsolódtak be a progra-
munkba. Ezzel a pedagógusoknak is 
mintát szeretnénk mutatni, hogy érde-

mes az aktivitást a tanórákba bevinni, 
mert minden perc mozgás számít!” 

Gyurta Dániel olimpiai bajnok el-
mondta, hogy a korábbi évei minden 
nap arról szóltak, hogy tizedeket, szá-
zadokat faragjon le a medencében, 
most mint sportdiplomata, már más 
teljesítményre van szükség. “Kedves di-
ákok! Ha csak sportoltok napi 1 órát, az 
nagyon sokat tesz hozzá majd az élete-
tekhez. Most már abban mérem a telje-
sítményem, hogy minél több gyerekkel 
és fiatallal megszerettessük a mozgást.”

Gulyás Michelle is üzent a diákok-
nak. “Az öttusa nem szokott ekko-
ra figyelmet kapni, de ezzel az ered-
ménnyel, amit sikerült elérnem, óri-
ási reflektorfényt kapott a sportág. 
Többen is kedvet kaptak ahhoz, hogy 
ezt a változatos sportágat válasszák.”

“11 évesen kezdtem az öttusát, Guzi 
Blanka 15 évesen kezdte és olimpiai 4. 
lett, így azt mondom, sosem késő. De 
maga az öttusa is jó alapot tud adni 
más sportághoz is. Az első, amit meg-
tanulunk, az mindenképpen a futás, 
ami az állóképességet adja meg. Nehe-
zen motiválom magam hidegben fel-
kelni reggel 6 órakor és lemenni úszni, 
de mindig a célokra kell fókuszálni, és 
sokat tudnak segíteni a barátok és per-
sze a család.”

“Több szülő is odajött hozzám, hogy 
az egész családnak nagyon tetszett a 
hozzáállásom, a versenyzésem, és mi-
lyen kezdést ajánlok a sportág elkezdé-
séhez. A laser run, a futás és a lövészet 
kombinációja már sok sportágválasztó 
része, itt szoktam én is népszerűsíteni 
ezt a sportot. Ilyenkor az a tapasztala-
tom, hogy sok gyereknek sikerül felkel-
teni az érdeklődését, tanácsokat és tip-
peket kérnek” – meséli Michelle sugár-

zó mosollyal a dunakeszipost.hu-nak 
adott nyilatkozatában.

Dunakeszi, 
a sportok városa

Sipos Dávid, Dunakeszi alpolgár-
mestere a helyi sajtó képviselőinek 
adott interjúban úgy nyilatkozott, hogy 
rettenetesen büszkék arra, hogy a tíze-
dik Magyar Diáksport Nap program-
jának a Dunakeszi Diáknegyed adha-
tott otthont, ahol minden feltétel adott 
a mindennapos testneveléshez és a pro-
fi sportrendezvényekhez egyaránt.

“Országos szinten is kiemelkedő be-
ruházás valósult meg a diáknegyed fel-
építésével. Már az építkezés során be-
járást tartottam a Magyar Diáksport 
Szövetség vezetőivel, akik már ak-
kor jelezték, hogy nagy fantáziát lát-
nak a létesítményben – országos szin-
ten is. Egymásnak adják a kilincset a 
megkeresések. Az országos laser run-
versenynek is mi adunk otthont. Büsz-
kén vállaljuk a házigazda szerepét.

Ugyanakkor számunkra a legfonto-
sabb, hogy a dunakeszi gyerekekre fó-
kuszáljunk, ezért az egyik legnagyobb 
eredményünknek azt tartom, hogy 
a VSD 25 szakosztályában már több 
mint 3000 sportoló mozog napi szin-
ten. nem véletlenül emlegetik úgy Du-
nakeszit, mint a sportok városa” – zárta 
nyilatkozatát az alpolgármester.

A közös bemelegítés egy közös tánc 
volt, amit már élőben közvetítettek a 
Dunakeszi Diáknegyedből.

További kiemelt diáksport napi ren-
dezvény zajlott Kaposváron a Csokonai 
Vitéz Mihály Általános Iskola, Gimná-
zium és Szakgimnáziumban, továbbá a 
Pacsai Általános Iskolában is.
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A 4 éves Nimród is hősiesen és ki-
tartóan tette meg a 2 és fél ki-

lométeres távot pótkerekes kisbicik-
lijével, édesapja futó kísérete mellett. 
A katonadombi célban ő is örömmel 
fogadta a reggelit és a Dunakeszi sze-
letemet.

“Második éve csatlakozunk már az 
Európai Mobilitási Hét mozgalom-
hoz, az iskolások után idén már az 
óvodásokat is bekapcsoltuk a prog-
ramba. A feladat az volt, hogy leg-
alább négy napon át ne autóval járja-
nak óvodába és iskolába, és ezért pe-
cséteket kaptak egy gyűjtőfüzetbe. 
A betelt füzetekből sporteszközöket 
sorsolunk ki, a fődíj pedig egy kerék-
pár a nyertes méretében” — beszélt 
a részletekről a Dióssi Csaba polgár-
mester.

Az idei kezdeményezés közpon-
ti mottója: „Mindannyiunké a tér”, 
amellyel arra hívtak bennünket, 
hogy közösen döntsük el, miként 
használjuk közterületeinket és gon-
doskodjunk arról, hogy mindenki 
– különösen a gyalogosok és kerék-
párosok – kellemes környezetben, 

biztonságosan és kényelmesen köz-
lekedhessenek. A dunakeszi gyere-
kek komolyan vették idén is a kihí-
vást, szüleik pedig támogatták ebben 
őket. “Dunakeszi összefog. Ez pedig 
már a mi mottónk és ez minden-
re igaz, a helyiek mindenben a part-
nereink, legyen az segítségnyújtás, 
program vagy éppen közös bicikli-
zés” — mondta a polgármester.

A biciklis felvonulás résztvevőit az 
ígéretekhez hűen reggelivel várták 
a Dunakeszi Programiroda mun-
katársai. A reggelit a Hungast Vital 
Kft., a frissítőt pedig a Decathlon 
áruház biztosította. Idén egy továb-
bi programelemmel gazdagították a 
mozgalmat, a Dunakeszi Rendőrka-
pitányság közlekedésbiztonsági fog-
lalkozást tartott a zárónap előtti dél-
utánon a IV. Béla király főtéren, ahol 
az érdeklődő gyerekek számára köz-
lekedésügyi előadók magyarázták el, 
miért és hogyan közlekedjünk biz-
tonságosan.

Szeredi Helga
Kovács Zsolt

KERÉKPÁRRAL 
az autómentes közlekedésért

Több mint 300 bringás tekert 
keresztül Dunakeszin, a mobilitási 

hét zárásaként rendezett biciklis 
felvonuláson. Gyermekek és 

szüleik, diákok és tanáraik 
csatlakoztak a mozgalomhoz, 

amelynek célja, hogy segítse 
az autómentes közlekedés 

ösztönzését.
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VIRÁG ÉS DEKORÁCIÓS ÜZLETVIRÁG ÉS DEKORÁCIÓS ÜZLET

2120 Dunakeszi, F2120 Dunakeszi, Főő út 56. út 56.
Tel.: 30/664-3331Tel.: 30/664-3331

Nyitva tartás:Nyitva tartás:  Hétfő-Péntek: Hétfő-Péntek: 7:00–19:00 7:00–19:00 
SzombatSzombat: : 8:00–16:8:00–16:0000 •  • VasárnapVasárnap: : 8:00–16:008:00–16:00

www.pawww.passsziom.husziom.hu

•  Hatalmas vágottvirág választék
•  Rengeteg cserepes virágzó  

és zöldnövények
•  Menyasszonyi csokrok, asztalidíszek 

készítése

•  Temetési koszorúk, sírdíszek egyedi 
megoldásokkal

•  Évszakonként változó dekorációs 
kellékek

•  Lakás és iroda dekorálása élő- és 
minőségi selyemvirágokkal!



Cím: 2120 Dunakeszi, Rév út 50. • Telefon: 27/341-830
E-mail: rev98kft@vnet.hu • Nyitva: Minden nap!
Szeretettel és szakértelemmel várjuk Önt!

Rév Festék Kisáruház


